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 PROTOKÓŁ Nr XLVII. 47 . 2018 
z obrad XLVII Sesji  

Rady Miejskiej w Jelczu–Laskowicach 
w dniu  25  m a ja  2018 roku 

 
W obradach Sesji udział wzięło 20 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do 
niniejszego protokołu oraz Burmistrz Bogdan Szczęśniak, Zastępca Burmistrza Romuald  
Piórko, Zastępca Burmistrza Marek Szponar, Skarbnik Gminy Elżbieta Harań-Klimek,  
jak również goście zaproszeni na obrady, według listy obecności stanowiącej załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Obrady XLVII Sesji o godzinie 1205 otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata 
Bejda, która na wstępie przywitała radnych i gości obecnych na sali obrad. W sposób 
szczególny pani Przewodnicząca przywitała uczniów oraz dyrekcję Publicznej Szkoły 
Podstawowej nr 1 w Jelczu-Laskowicach. Następnie na podstawie listy obecności radnych 
stwierdziła quorum, co stanowi o prawomocności obrad Sesji Rady Miejskiej.  
 
Obsługę prawną obrad XLVII Sesji prowadził Sławomir Boruch-Gruszecki, Radca 
Prawny.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – w tej chwili chciałabym państwa zapoznać z  

proponowanym porządkiem obrad dzisiejszej sesji:  
 
1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej. 
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 
4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 
5. Sprawy samorządowe. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice – „MPZP 
Witosa-Treski”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania z dnia 19 kwietnia 2018 r. do 
usunięcia naruszenia prawa przez uchwałę Nr XX.121.2012 Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia zmiany MPZP dla terenu 
położonego w Miłoszycach, zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVI/305/2001 Rady Miejskiej z 
dnia 1.06.2001 r. . 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej nr 1 w Jelczu-
Laskowicach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Jelcz-Laskowice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV.195.2016 Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach z dnia 30.09.2016 r. w sprawie centrum usług wspólnych dla jednostek 
organizacyjnych Gminy Jelcz-Laskowice. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2018 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Jelcz-Laskowice na lata 2017-2022. 
14. Informacja dotycząca przygotowania wypoczynku letniego dzieci i młodzieży oraz 

obiektów rekreacyjno-sportowych do sezonu letniego w roku 2018. 
15. Wolne wnioski. 
16. Komunikaty organów Gminy. 
17. Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej. 
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Pan Burmistrz Szczęśniak zgłasza się, proszę uprzejmie oddaję panu głos. 
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, szanowni państwo,  

chciałbym złożyć wniosek o zmianę porządku obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w 
Jelczu-Laskowicach. I tak: 
 w punkcie 12 proponowanego porządku obrad, chciałbym przedstawić  

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika „Do 
Wolnej i Niepodległej…”- w setną rocznicę odzyskania przez Polskę 
niepodległości, przy ul. Wincentego Witosa w Jelczu-Laskowicach. 

I kolejny wniosek: 
 w punkcie 13 porządku obrad sesji, projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli. 
Dotychczasowe punkty 12, 13, 14, 15, 16 i 17 staną się punktami 14, 15, 16, 17, 
18 i 19. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś uwagi  
co do porządku dzisiejszej sesji? …, nie widzę. Proszę państwa najpierw 
przegłosuję osobno te dwie autopoprawki, które wniósł pan Burmistrz 
Szczęśniak…, czy są jakieś problemy? …, tak, ja pamiętam, rozmawialiśmy, …, 
proszę państwa, więc tak, pierwszy punkt, który zgłosił dzisiaj pan Burmistrz 
Szczęśniak to jest w miejsce obecnego punktu tak, dwunastego byłby nowy punkt 
dwunasty dotyczący pomnika na stulecie niepodległości, i to przegłosujemy. Kto 
z państwa jest za tym, żeby taki punkt włączyć do dzisiejszego porządku obrad, 
proszę o podniesienie ręki,  
 
za – 19 (jednogłośnie) 
- wniosek został przyjęty – . 

 
(w głosowaniu nie brała udziału radna Aleksandra Czernik, która spóźniła się na obrady sesji) 
 

I drugi punkt, który pan Burmistrz zgłasza jako zmianę w porządku obrad, 
dotyczy miejsca …, to znaczy naszego kąpieliska nad stawem konkretnie, i kto z 
państwa radnych wyraża zgodę na to, żeby ten punkt wszedł do porządku obrad, 
również proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 19 (jednogłośnie) 
- wniosek został przyjęty – . 

 
(w głosowaniu nie brała udziału radna Aleksandra Czernik, która spóźniła się na obrady sesji) 

 
I proszę państwa, przegłosujemy cały porządek obrad z tą uwagą o której mówił 
pan Burmistrz, że punkt obecny dwunasty stanie się punktem czternastym, a te 
dwa punkty będą punktem dwunastym i trzynastym. Kto z państwa radnych jest 
za takim porządkiem dzisiejszej sesji, proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 19 (jednogłośnie) 
- został zatwierdzony i przedstawia się następująco:  

 
(w głosowaniu nie brała udziału radna Aleksandra Czernik, która spóźniła się na obrady sesji) 
 
1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej. 
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 
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4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady 
Miejskiej. 

5. Sprawy samorządowe. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice – 
„MPZP Witosa-Treski”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania z dnia 19 kwietnia 2018 r. do 
usunięcia naruszenia prawa przez uchwałę Nr XX.121.2012 Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia zmiany MPZP dla 
terenu położonego w Miłoszycach, zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVI/305/2001 
Rady Miejskiej z dnia 1.06.2001 r. . 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej nr 1 w 
Jelczu-Laskowicach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Jelcz-
Laskowice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV.195.2016 Rady Miejskiej w 
Jelczu-Laskowicach z dnia 30.09.2016 r. w sprawie centrum usług wspólnych dla 
jednostek organizacyjnych Gminy Jelcz-Laskowice. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika „Do Wolnej i 
Niepodległej…”- w setną rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości, przy ul. 
Wincentego Witosa w Jelczu-Laskowicach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2018 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Jelcz-Laskowice na lata 2017-2022. 
16. Informacja dotycząca przygotowania wypoczynku letniego dzieci i młodzieży oraz 

obiektów rekreacyjno-sportowych do sezonu letniego w roku 2018. 
17. Wolne wnioski. 
18. Komunikaty organów Gminy. 
19. Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej. 
 

Przechodzimy do punktu numer dwa – przyjęcie protokołu z obrad XLVI Sesji 
Rady Miejskiej.  

 
Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  czy ktoś z państwa zgłasza jakieś uwagi? …,  

nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 
przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji, proszę o podniesienie ręki,  
 
za – 16 
przeciw - - 
wstrzymało się – 3 
- protokół został przyjęty - . 

 
(w głosowaniu nie brała udziału radna Aleksandra Czernik, która spóźniła się na obrady sesji) 
 

Przechodzimy do punktu trzeciego – informacje i komunikaty Przewodniczącej.  
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Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – szanowni państwo, tak jak wcześniej już  

chyba dwukrotnie informowałam, informuję państwa o terminie sesji w czerwcu. 
Sesja Rady Miejskiej jest planowana na 29 czerwca. Stosownie, to już po 
uzgodnieniach szefów komisji będzie informacja kiedy się odbędzie komisja 
wspólna. 
Kolejna sprawa o której chciałam państwu powiedzieć, to 10 czerwca w 
Minkowicach Oławskich odbędzie się uroczystość nadania imienia szkole. 
Państwo dostaliście zaproszenia. O godzinie 12.30 cała uroczystość zaczyna się 
uroczystą mszą świętą.  
W tym samym dniu, 10 czerwca w Biskupicach Oławskich o godzinie 11.00 
rozpoczyna się przegląd zespołów ludowych i targi produktu lokalnego na boisku 
sportowym. I również państwa serdecznie zapraszam w imieniu organizatorów, 
czyli sołectwa Biskupice Oławskie.  
Informuję również państwa, że 03 czerwca odbędą się dwie uroczystości. Jedna, 
to jest bieg w związku z czterdziestoleciem Spółdzielni Mieszkaniowej 
Lokatorsko-Własnościowej w Jelczu-Laskowicach. Organizatorem m.in. jest Klub 
HARCOWNIK. W razie jakiś pytań, pan Tadeusz Babski myślę, że służy 
wyjaśnieniem. I w tym samym dniu odbędą się zawody wędkarskie o puchar 
Burmistrza Jelcza-Laskowic dla dzieci i młodzieży.  
Proszę państwa, jeżeli chodzi o takie komunikaty organizacyjne to jest tyle. 
Natomiast chciałabym państwa zapoznać z pismem, które przyszło…, ono zostało 
skierowane na moje ręce, w związku z tym, że autor tego pisma oczekuje 
pewnych działań, chciałam Radę zapoznać z tym pismem. To pismo jest 
pokłosiem artykułu, który się ukazał w Gazecie Powiatowej. Gazeta Powiatowa z 
dnia 03 maja 2018 roku, gazeta numer 18. I tu na stronie drugiej mamy artykuł, 
ja nie będę tego artykułu czytać, bo państwo pewnie gazety czytacie. Jest to 
artykuł podpisany przez panów Michała Pakosza i Krzysztofa Skrzydłowskiego, 
którzy są radnymi Rady Miejskiej. Artykuł jest związany z Powiatowym 
Inspektoratem Nadzoru Budowlanego w Oławie i ten artykuł po prostu, główne 
tezy tego artykułu są takie, że dociera do panów fala skarg, informacji o rażących 
zaniedbaniach i o aroganckim zachowaniu urzędników. I ja odsyłam do artykułu, 
nie będę go czytać, natomiast chcę przeczytać pismo, które w związku z tym 
wpłynęło. I pismo brzmi w ten sposób: 
„Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Oławie informuje o 
przekroczeniu uprawnień przez pana Michała Pakosza i pana Krzysztofa 
Skrzydłowskiego, w związku z pomówieniem instytucji – Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Oławie o takie postępowanie lub 
właściwości, które mogą poniżyć ją w opinii publicznej. Uzasadnienie: W dniu 3 
maja 2018r. ma łamach gazety: „powiatowa gazeta .olawa.pl” pojawiło się 
ogłoszenie płatne podpisane przez pana Michała Pakosza i pana Krzysztofa 
Skrzydłowskiego: Stop arogancji i bezkarności urzędników. W jego treści 
pojawiają się sformułowania, które mają na celu narazić na utratę zaufania 
potrzebnego do wykonywania funkcji powiatowego inspektora nadzoru 
budowlanego w Oławie. W treści ogłoszenia płatnego pojawiły się nieprawdziwe 
informacje typu: 1. „czas oczekiwania na wydanie postanowień jest wydłużany” – 
zgodnie z art. 57 ust. 4 w związku z art. 54 ustawy z dnia 7 lipca 1994r. Prawo 
budowlane i art. 59 c ustawy Prawo budowlane, terminy na wydanie 
postanowienia o uzupełnieniu braków zostały określone w sposób ustawowy i 
sztywny. Brak jest zatem możliwości wydłużania czasu na wydanie 
postanowienia, gdyż nie wydanie postanowienia w terminie określonym w art. 



5 

 

54 ustawy Prawo budowlane, powoduje iż mamy do czynienia z milczącym 
załatwieniem sprawy. Także w przypadku oddawania obiektów do użytkowania 
na podstawie art. 55 ustawy Prawo budowlane, ustawodawca w art. 59 c 
przewidział terminy na przeprowadzenie kontroli obowiązkowej oraz wydanie 
postanowienia.   
2. „treść postanowień jest zdecydowanie różna od późniejszych wymagań jakie 
są stawiane przy odbiorach”. Powyższe sformułowanie nosi znamiona 
nieprawdy, gdyż zgodnie z art. 57 ustawy Prawo budowlane organ wzywa 
inwestora do uzupełnienia braków wskazanych w powyższym artykule i odnosi 
się to do przedłożonych dokumentów, a w trakcie kontroli obowiązkowej organ 
nadzoru budowlanego jest zobowiązany sprawdzić zgodność jej prowadzenia z 
ustaleniami i warunkami określonymi w pozwoleniu na budowę. Zakres kontroli 
obowiązkowej w sposób enumeratywny został określony w art. 59 a ust. 2 
ustawy Prawo Budowlane. Zatem zakres  obowiązków inwestora z art. 57 nie 
pokrywa się z zakresem kontroli obowiązkowej wskazanym w art. 59 a ust. 2 
ustawy Prawo budowlane. Tym samym mamy do czynienia z klasycznym 
pomówieniem.   
3.”Wielokrotne prośby pisemne wniesione do PINB w Oławie, nie dają żadnych 
skutków formalnych” - należy zauważyć, że organ nadzoru budowlanego działa 
na podstawie ustawy Prawo budowlane, która w sposób jednoznaczny określa 
obowiązki organu. Ustawodawca w sposób ustawowy określił terminy oraz 
sposób załatwienia spraw przez organy nadzoru budowlanego. Tym samym 
subiektywne odczucia inwestorów, którzy nie zgadzają się ze stanowiskiem 
ustawodawcy, nie może przekładać się na pomówienia kierowane pod adresem 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Oławie.   
4. „urzędnicy utrzymywani przez podatników traktują petentów w sposób 
wulgarny i arogancki, oraz dopuszczają się zaniedbań, które skutkują 
wieloletnim oczekiwaniem na odbiory budowlane” – ten zarzut nie znajduje 
odzwierciedlenia w stanie faktycznym i jest typowym  pomówieniem. Organ 
nadzoru budowlanego wykonuje swoje zadania na podstawie ustawy Prawo 
budowlane. W sytuacji, gdy nie są wykonywane obowiązki ciążące na organie 
nadzoru, stronie postępowania przysługują uprawnienia wynikające z ustawy, z 
dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postępowania administracyjnego – skarga na 
bezczynność. Także wydawane decyzje i postanowienia podlegają weryfikacji 
przez organ II stopnia, to jest Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 
Zatem nie można mówić o zaniedbaniach i wieloletnim oczekiwaniu, kiedy nie 
zostało to potwierdzone przez stosowne do tego organy.   
Mając na względzie ustawę z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity Dz. U. z 2017r. poz. 1875 ze zm.) w szczególności art. 23 cytowanej 
ustawy, wskazujący prawa i obowiązki radnego, informuję, iż doszło do 
przekroczenia uprawnień radnych, co nie licuje z wykonywaniem funkcji 
radnego. Składając ślubowanie radni zobowiązali się swoje obowiązki 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie. Treść i jakość artykułu prasowego, 
wskazuje jednak, iż radni zapomnieli o treści złożonego ślubowania. 
Reprezentując administrację rządową w powiecie wnoszę zatem o przeproszenie 
instytucji na łamach gazety lokalnej.” 
Pismo podpisała Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Oławie mgr inż. 
Elżbieta Pawlikowska. 
(kserokopia w/w pisma z dnia 07 maja 2018r. Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
Ja muszę do pani Inspektor wysłać odpowiedź, jeżeli chodzi o poczynania w 
związku z tym, i takiej odpowiedzi udzielę. Natomiast zgłasza się pan radny 
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Skrzydłowski, ja zaraz panu oddam głos, natomiast proszę państwa, to czego pani 
Inspektor powiatowa oczekuje, tak jak państwo przed chwilą słyszeliście, o 
przeproszenie instytucji na łamach gazety lokalnej. Proszę bardzo, pan radny 
Skrzydłowski, oddaje panu głos.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. To chciałbym  
króciutko tylko wyjaśnić tą sytuację. To, po pierwsze, wydaje mi się, że pani tutaj 
nie jest absolutnie stroną w sprawie między radnym Rady Miejskiej a panią 
Inspektor Nadzoru Budowlanego. Po drugie szanowna pani Przewodnicząca, ten 
artykuł był poparty dokumentami. Jeżeli chce pani rozpatrywać tą sprawę na 
sesji Rady Miejskiej, nie ma problemu, na następnej sesji Rady Miejskiej zjawią 
się mieszkańcy, którzy są pokrzywdzeni przez nadzór. Szanowna pani, ja jestem 
radnym Rady Miejskiej, jeżeli mieszkańcy zgłaszają się do mnie z takowymi 
problemami, to ja jestem ich reprezentantem tutaj, i czuję to w obowiązku, żeby 
stanąć murem za nimi. Szanowna pani Przewodnicząca, są również wyroki sądu, 
które niestety nie są respektowane. Te wyroki sądu ma mieszkanka, na przykład 
mieszkanka naszego miasta, która jest bardzo szanowaną osobą, jest 
nauczycielką w jednej ze szkół, u nas w mieście. Są również przedsiębiorcy, są 
również zwykli obywatele, którzy budowali sobie domy. Tak więc myślę, że tutaj 
nie mam sobie nic do zarzucenia i absolutnie nie mam zamiaru nikogo za nic 
przepraszać, bo w tym artykule była tylko i wyłącznie prawda. Dziękuję.          

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję. Proszę państwa, ja tylko chciałam  
powiedzieć to co już mówiłam, drugi raz powiem, że to pismo wpłynęło do mnie 
jako do Przewodniczącej Rady Miejskiej, ponieważ w artykule w środkowej jego 
części jest mowa o tym, że panowie przedstawiają się jako radni Rady Miejskiej, 
w podpisie nie ma już tego. Są panowie podpisani z imienia i nazwiska. Więc pani 
Inspektor Powiatowa, myślę, że sądziła, że panów wypowiedź może być 
traktowana jako pewnego rodzaju stanowisko Rady. Ja rozmawiałam z panem 
mecenasem Boruchem na ten temat i pierwsze co, bo ja pani Inspektor 
Powiatowej powinnam udzielić, muszę udzielić odpowiedzi, to jest właśnie to, że 
to nie ma nic wspólnego jakby z Radą Miejską, z jej stanowiskiem czy nie wiem, 
no uchwałą to już w ogóle nie ma mowy. Natomiast moim obowiązkiem jest 
odpowiedzieć. Jeżeli pani Inspektor Powiatowa traktuje panów jako radnych 
Rady Miejskiej i wnosi o przeproszenie, to uznałam, że takie pismo w 
komunikatach odczytam. Pan radny Skrzydłowski się zdeklarował, że nie ma 
nikogo zamiaru przepraszać, i to jest pana stanowisko. Sprawa została z obu 
stron, że tak powiem wyjaśniona. Każdy swoje stanowisko przedstawił, 
natomiast ja w dniu dzisiejszym po sesji z panem mecenasem Boruchem 
przygotujemy taki projekt odpowiedzi, ponieważ no ja jestem w obowiązku, żeby 
taką odpowiedź pani udzielić. I to co pan powiedział również, co jest 
zaprotokołowane, to jeszcze też porozmawiam z panem mecenasem, czy ja to w 
piśmie mam zawrzeć czy też pani Inspektor zostanie przesłany w późniejszym 
terminie wyciąg z protokołu, z tego zakresu. To tyle, dziękuję bardzo. I proszę 
państwa przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to punkt – informacja 
Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej.  

 
Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  oddaję  panu  Burmistrzowi  Szczęśniakowi  

głos.       
Burmistrz   Bogdan  Szczęśniak  –  pani  Przewodnicząca,  Wysoka  Rado,  szanowni  państwo,  

przedstawię państwu ważniejsze decyzje wydane w formie zarządzeń w okresie 
między sesjami. I tak:  
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 Gmina Jelcz-Laskowice nie skorzystała z prawa pierwokupu nieruchomości 
gruntowej – działka o powierzchni 1285m2 położonej w obrębie 
ewidencyjnym Nowy dwór – kwota transakcji, jest to kwota 50.000zł, 

 również Gmina nie skorzystała z prawa pierwokupu działki o powierzchni 
1215m2 położonej w obrębie ewidencyjnym Chwałowice – wartość transakcji 
60.000zł, 

 również Gmina nie skorzystała z prawa pierwokupu działki o powierzchni 
1135m2 obręb ewidencyjny Jelcz – wartość transakcji 45.000zł, 

 również wydałem zarządzenie tyczące przeniesienia na rzecz Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej – TBS spółka z o.o. w Jelczu-Laskowicach jako 
wkład niepieniężny, aport – prawo własności nieruchomości gruntowej 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki: 11/11, AM-27 o 
powierzchni 2709m2 oraz działki 10/20, AM-27 o powierzchni 1975m2 
położone w obrębie ewidencyjnym Laskowice, miasto Jelcz-Laskowice. 
Nieruchomości wymienione w punkcie 1 przekazuje się na rzecz ZGM-TBS w 
celu prowadzenia na przedmiotowej nieruchomości inwestycji polegającej na 
budowie budynku mieszkalnego wielorodzinnego, 

 i w ślad za tym wydałem zarządzenie tyczące objęcia w spółce ZGM-TBS 
udziałów w ilości 78 o wartości 10.000zł każdy na łączną kwotę 780.000zł . 
Objęte udziały pokryte zostaną wkładem niepieniężnym, aportem z 
nieruchomości gruntowej, te o których wcześniej mówiłem, o wartości 
łącznej 780.000zł, 

 wydałem zarządzenie tyczące przeznaczenia do sprzedaży w drodze 
przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowej oznaczonej 
jako działka nr 768/2, AM-2 o powierzchni 1900m2 położoną w obrębie 
ewidencyjnym Wójcice, 

 ponadto wydałem zarządzenie w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 
ofert na zlecenie zadania publicznego określonego w programie współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa jest w art. 3 
ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie, na rok 2018 w zakresie wypoczynek dzieci i młodzieży z 
Gminy Jelcz-Laskowice z realizacją programu profilaktyki – wartość do 
40.000zł. Ja już na którejś z sesji mówiłem państwu o tym, niestety 
ogłosiliśmy konkurs, żadna z ofert się nie pojawiła, stąd ponawiamy konkurs 
po raz drugi. 

 I proszę państwa chciałem również poinformować państwa o sytuacji 
dotyczącej naszych przedszkoli. Sytuacja jest następująca. Odbyło się 
spotkanie wiceburmistrza pana Marka Szponara z pracownikami 
Przedszkola, na chwilę obecną niepublicznego położonego przy ulicy Liliowej. 
Pani Dyrektor Krakowska wyraziła zgodę na takie spotkanie z pracownikami. 
Tam zostały przekazane informacje dla pracowników i również określiliśmy 
tryb przekazania nieruchomości. Czyli inwentaryzacja wyposażenia. Co 
prawda, formalnie wypowiedzenie trwa do końca miesiąca czerwca, 
natomiast uzgodniliśmy taki proces sukcesywnego przekazywania z dniem 
dwudziestego piątego czerwca, to jest poniedziałek. Natomiast w kwestii 
Przedszkola „Magdalenka” przy Alei Wolności, mimo dwukrotnych wniosków, 
próśb pana Marka Szponara, Zastępcy, no nie udało się spotkać z 
pracownikami tej placówki. W tej chwili toczą się negocjacje, ja o szczegółach 
nie będę mówił, bo skoro się toczą negocjacje to szczegółów się nie publikuje, 
że tak powiem, w kwestii przejęcia właśnie tego przedszkola przy Alei 
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Wolności. Myślę, że w przeciągu najbliższych dwóch, trzech tygodni ta 
sytuacja zostanie wyjaśniona. Dziękuję bardzo.       

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko, proszę bardzo. 
Z- ca  Burmistrza  Romuald  Piórko  –  pani  Przewodnicząca,  szanowni  państwo,  chciałbym  

poinformować, że pomiędzy sesjami wydano: 
 27 zaświadczeń o przeznaczeniu działki w planie miejscowym lub w Studium, 
 2 wypisy i wyrysy z planu miejscowego, 
 a także 24 decyzje o warunkach zabudowy, 
 i 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji celu publicznego. 
I informacja na temat przetargów. 
 Został rozstrzygnięty przetarg na remonty cząstkowe nawierzchni dróg na 

terenie miasta i gminy Jelcz-Laskowice. Wpłynęła tylko jedna oferta 
Przedsiębiorstwa Robót Ogólnobudowlano-drogowych PRO-D Lucjan 
Kucharski z Wierzbna za kwotę 388.680zł. Już umowa została z wykonawcą 
podpisana. 

 Kolejny ogłoszony przetarg, na remont dróg gruntowych na terenie miasta i 
gminy Jelcz-Laskowice. Na otwarcie ofert ósmego maja nie było żadnej oferty, 
unieważniliśmy przetarg. Ogłosiliśmy drugi przetarg i w dniu dzisi…, do dnia 
dzi…, w dniu dzisiejszym było otwarcie. Wpłynęło trzy oferty. Przetarg jest na 
etapie rozstrzygania i tak: 
- Przedsiębiorstwo F.H.  EURO-STANDARD S.C. Antoni Andrzej Król z Opola , 
kwota 466.662zł, 
- kolejne przedsiębiorstwo, kolejna firma, to Przedsiębiorstwo Robót 
Drogowo-Mostowych z Brzegu. Cena 461.259zł, 
- i kolejna firma Bickhardt Bau Polska z Siechnic. Cena 728.344,50.- .  
Tak jak powiedziałem ten przetarg jest na etapie rozstrzygania. 

  Kolejny proszę państwa przetarg ogłoszony na przebudowę drogi 
wojewódzkiej nr 455 w zakresie ciągu pieszo-rowerowego w Jelczu-
Laskowicach. Chodzi tutaj o odcinek od ul. Zachodniej do firmy Auto Matunin. 
Przetarg…, do przetargu nikt się nie zgłosił. Przetarg został unieważniony. 
Ogłoszono drugi przetarg. Będzie otwarcie ofert, 13 czerwiec tego roku. 

 Kolejny przetarg – zakup wraz z dostawą i montażem wyposażenia do trzech 
pracowni cyfrowych w podziale na dwie części, meble oraz sprzęt 
komputerowy dla PSP nr 2 i PSP nr 3 w Jelczu-Laskowicach oraz PSP w 
Miłoszycach. To jest kontynuacja ubiegłorocznego przetargu, kolejna część. 
Termin otwarcia ofert, to 28 maj tego roku. 

 Kolejny ogłoszony przetarg, to remont elewacji z ociepleniem budynku 
wielorodzinnego przy ul. Techników 4 a, b, c w Jelczu-Laskowicach. Tutaj na 
ostatniej sesji państwo podejmowaliście uchwałę o zwiększeniu środków. 
Termin otwarcia ofert to 07 czerwiec tego roku.     

 Kolejny ogłoszony przetarg, to jest termomodernizacja budynku Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Miłoszycach. Termin otwarcia ofert 05 czerwiec tego 
roku. 

 I kolejny przetarg – rozbudowa placów zabaw i budowa siłowni plenerowych 
na terenie miasta i gminy Jelcz-Laskowice. Termin otwarcia ofert, to 30 maj 
tego roku. 

Dziękuję.      
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. To są wszystkie informacje  

burmistrzów. Zgłaszał się pan Przewodniczący z zapytaniem. Chciałam ustalić, 
czy ktoś z państwa jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie - informacje 
Burmistrza pomiędzy sesjami…, dobrze, oddaję głos panu Przewodniczącemu.     
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V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca.  
Wysoka Rado, szanowni państwo, panie Burmistrzu chciałem po prostu spytać o 
to spotkanie, które odbyło się z pracownikami przedszkola niepublicznego na ul. 
Liliowej. A mianowicie jeżeli zostały podjęte rozmowy z pracownikami, to 
podejrzewam, że na pewno padło zapytanie do pracowników – ile osób chciałoby 
podjąć pracę po przekształceniu przedszkola niepublicznego w przedszkole 
niepubliczne. Dlatego jeżeli pan Burmistrz chciałby nam…, mógłby, jeżeli takie 
padło, bo nie padło w odpowiedzi. Jeżeli moglibyśmy poznać taką informację, czy 
pracownicy są zadeklarowani, czy oczekują od gminy, czy od przyszłego 
pracodawcy zatrudnienia w przekształconym przedszkolu publicznym? Bardzo 
proszę o odpowiedź. Dziękuję. 

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, w sumie doszło do  
dwóch spotkań z pracownikami przedszkola na ul. Liliowej. Również w obecności 
oczywiście te spotkania przebiegały, w obecności pani dyrektor. Proszę państwa, 
na tym spotkaniu dokładnie wyjaśniliśmy sobie, ja przedstawiłem jak będzie 
funkcjonowało przedszkole publiczne, według jakich założeń, na jakich 
warunkach. Również mocno była poruszona sprawa zatrudnienia. I na tym 
drugim  spotkaniu wywnioskowałem, że wszyscy pracownicy, którzy byli, a 
praktycznie uczestniczyło 100% pracowników przedszkola, jest 
zainteresowanych przejściem do przedszkola niepublicznego. I teraz trwają tak 
prawdę mówiąc, zbieranie wniosków, aplikacji o zatrudnienie przez Zespół 
Ekonomiczno-Administracyjny, który będzie od 01 lipca obsługiwał przedszkola 
niepubliczne. Także za chwileczkę będziemy mieli dokładną informację ile osób 
jest zainteresowanych. Proszę państwa, w drugim spotkaniu również 
uczestniczyli pracownicy, dwóch czy trzech pracowników z Alei Wolności. I 
również poprzez tych pracowników pozwoliłem sobie zadeklarować, że gmina 
chce przejąć wszystkich pracowników przedszkola, którzy są zainteresowani 
zatrudnieniem, również z Alei Wolności. Natomiast proszę państwa, co do 
organizacji, to również była deklaracja, że w miesiącach wakacyjnych te grupy, 
które funkcjonują będą, jeżeli będzie wola rodziców, w niezmienionej formie. I 
również jeżeli przejdą pracownicy, ci pracownicy, ci nauczyciele, którzy są 
wychowawcami w tych grupach, również będą sprawować tą opiekę nad tymi 
grupami. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności zgłosili się: pan  
radny Skrzydlowski, pani radna Bar, proszę uprzejmie.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Szanowni państwo,  
panowie burmistrzowie, panie Burmistrzu Szponar, bo tak przysłuchuję się 
dzisiejszym wypowiedziom pana, przysłuchuję się wypowiedziom pana z 
poprzednich sesji, na poprzedniej sesji i od zawsze panowie to powtarzacie, że 
dyrektor placówki zatrudnia pracowników. Pan dzisiaj mówi, że gmina 
wszystkim pracownikom da zatrudnienie. To gdzie jest prawda, proszę 
powiedzieć? Bo wygląda to troszeczkę tak jakby się pan gubił w swoich 
zeznaniach. To takie moje pierwsze pytanie.    

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – przede wszystkim nie jestem w sądzie i nie czuję się  
oskarżony, to jest raz. Po drugie, ja myślę, że gdyby pan uważał co mówię i 
wyra…, naprawdę starał się odrobinę zrozumieć, myślę, że nie byłoby tych pytań 
i tych wątpliwości. Proszę państwa, przedszkole będzie funkcjonowało od 01 
lipca, jedno i drugie. Natomiast pewne działania organizacyjne musi podjąć organ 
prowadzący. Natomiast gwarancja jeśli chodzi o przedszkole na Alei Wolności 
dotyczące tak prawdę mówiąc przejęcia pracowników, musi dać pierwotnie 
gmina, i to zrobiła. Jeżeli chodzi o przejęcie również w przypadku na przykład 
alei, na Liliowej, na…, przedszkola na ulicy Liliowej, pracowników, też 
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zamierzamy to dokonać w myśl art. 231 i tutaj też jest, tutaj ta pierwsza wola 
gminy. Natomiast oczywiście decyzja ostateczna i pewne dokumenty będą 
podpisywane przez dyrektora.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – czyli rozumiem, że ostateczna decyzja będzie podejmowana  
przez dyrektora, więc to co pan obiecuje tak prawdę mówiąc, jak to pan mówi, 
nie będzie miało przełożenia na obecną sytuację, która zapanuje od 01 września. 
To pierwsze…, kolejne moje pytanie. I panie Burmistrzu, tutaj panie Burmistrzu 
Szczęśniak, bo pan mówił o tym, że pracownicy z Magdalenki nie spotkali się z 
panem. O ile usilnych starań a pro po spotkania, więc proszę się nie dziwić też, bo 
takie spotkania powinny się odbywać dużo, dużo, dużo wcześniej. A nie panowie 
stawiają ludzi pod ściana, głosują, a później wychodzą z inicjatywą spotkań. Nad 
czym panowie tu już debatować, no? No uchwała była a panowie, panowie robią 
wtedy spotkania. Ale proszę mi panie Burmistrzu jeszcze odpowiedzieć na to 
pytanie pierwsze, tak, bo pan sam powiedział, że ostateczna decyzja będzie 
należała do dyrektora szkoły. Więc w takim układzie rozumiem, że pan wpłynie 
na dyrektora szkoły?..., przedszkola, przepraszam.       

Z- ca   Burmistrza   Marek  Szponar  –  proszę  państwa,  tak  się  składa,  że  z  zawodu  jestem  
nauczycielem, ale naprawdę nie zamierzam nikogo na tej sali uczyć. Proszę 
przeczytać art. 231 i się pan dowie.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – ja się posiłkuję pana wypowiedziami, panie Burmistrzu. Pan  
przed chwilą powiedział, że ostateczną decyzję i tak podejmie dyrektor. Więc w 
końcu kto? Pan obiecał i gmina, czy dyrektor?  

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – ale proszę, jeszcze raz mówię, proszę przeczytać…, proszę  
zrozumieć…,  

Radny  Krzysztof  Skrzydłowski – …, ale proszę mi odpowiedzieć…, ale ja nie mam tego przed  
sobą, proszę mi odpowiedzieć…,  

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – a ja nie jestem nauczycielem i …, 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – czyli nie odpowie pan na pytanie? 
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – już odpowiedziałem. 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – proszę o odpowiedź na piśmie. Dziękuję.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pani radna Bar, proszę uprzejmie. 
Radna Marzena Bar – szanowna Rado, pani Przewodnicząca, szanowni panowie  

burmistrzowie, chciałam się dowiedzieć, co się dzieje z projektem budowy 
świetlicy wiejskiej w Nowym Dworze?, ponieważ mieszkańcy, no są trochę 
zaniepokojeni. Bo ostatnio właśnie wspominali, że pan Burmistrz obiecywał im 
rok temu na zebraniu, gdzie były wybory sołtysa i też ja byłam obecna. Mają 
obiecaną, gwarantowaną świetlicę, no a w tej chwili gdzieś to wszystko ugrzęzło, 
no i trochę nie dają, nie daje im to spokoju.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko, proszę. 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, projekt  

świetlicy, budowy świetlicy w Nowym Dworze jest złożony w Starostwie na 
pozwolenie na budowę. Tan wniosek na nasz wniosek…, postępowanie 
administracyjne w sprawie wydania pozwolenia na nasz wniosek został, to 
postępowanie zostało zawieszone z uwagi na to, że nie mamy na dzień dzisiejszy 
jeszcze wymaganego ciśnienia i wydatków w hydrantach na sieci w Nowym 
Dworze. Rozmawiałem dzisiaj z panią Wołyniec myślę, że w ciągu przyszłego 
tygodnia powinni, bo prowadzą cały czas modernizację, czy remonty tej sieci, i 
myślę, że w przyszłym tygodniu powinne wyniki już być pozytywne. Odwieszamy 
postępowanie i dostajemy pozwolenie na budowę. W tym roku na pewno 
budowa świetlicy w Nowym Dworze się rozpocznie. Dziękuję.   

Radna Marzena Bar – dziękuję bardzo. 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  dziękuję.  Czy ktoś z państwa jeszcze w tym  
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punkcie chciałby zabrać głos? …, pani radna Dekret, proszę.  
Radna Krystyna Dekret – panie Burmistrzu, szanowna Rado, zebrani goście, ja mam takie  

pytanie. Proszę mi powiedzieć, co nam to dało, czemu to służyło?, ta zamiana 
tych, zmiana przedszkoli z niepublicznych na publiczne, teraz z publicznych na 
niepubliczne, i tak żeśmy namieszali, że z tego wszystkiego wychodzi, że mamy 
tutaj co sesję rodziców martwiących się o swoje dzieci. Panie Burmistrzu Piórko, 
ja do pana mówię. Pan doskonale wie o co tutaj chodzi. Dla…, czemu służą te 
zmiany, z tymi przedszkolami? Kto na tym skorzystał?..., dzieci!, na pewno dzieci? 
Z tego co ja wiem, to po prostu kto, właściciele skorzystają, prawda? Gmina była 
właścicielem, dlaczego poszły przedszkola w prywatne ręce? Dlaczego żeście 
pozwoli „Magdalenkę” rozbudować?, dlaczego my o tym nie mówimy?, dlaczego 
nie nazywamy rzeczy po imieniu? I wykorzystujecie po prostu nawet można 
powiedzieć nieświadomość wszystkich rodziców, jak to tak naprawdę wygląda. 
To było kilkanaście lat temu. Nie ważne ile, ale jak można oddać…, na jakiej 
zasadzie Magda…, budynek „Magdalenka” był oddany w prywatne ręce? Jak 
można było rozbudować po prostu „Magdalenkę”?, proszę mi powiedzieć. 
Przecież muszą być projekty, mapy, odbiory, media dociągnięte. I jak to się 
wszystko skończy?, znowu właściciel będzie prosił, składał sprawę do sądu o 
odszkodowanie, bo zainwestował swoje pieniądze. Do czego żeście 
doprowadzili? Byliście gospodarzami naszego miasta. Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szczęśniak, proszę bardzo.   
Radna  Krystyna  Dekret - …, przepraszam  bardzo,  wtedy byliście. Dwadzieścia lat temu też, i  

dzisiaj jesteście. I powtórka z rozrywki… 
Przewodnicząca   Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  pani  radna,…,  pan  Burmistrz  Szczęśniak,  

proszę uprzejmie.  
Burmistrz Bogdan Szczęśniak -  proszę państwa, chronologicznie bo tutaj pani radnej trochę  

się daty pomieszały. W roku 1992, czyli w pierwszej kadencji samorządu 
terytorialnego ówczesna rada gminy podjęła taką uchwałę. Ja nie byłem radnym, 
nie byłem wtedy Burmistrzem. To jest raz. Druga kwestia, rozbudowa nastąpiła 
na mocy umowy podpisanej 01 lipca roku 2010. Podpisał to Burmistrz Kazimierz 
Putyra, nie ja, gdzie wyraża zgodę na rozbudowę tej placówki. Plany były, rysunki 
były na pewno. Natomiast ja proszę państwa, na ostatniej sesji też to 
artykułowałem, dlaczego. To nie jest moje widzi mi się, bo pamiętacie państwo 
mówiłem, niewiele było przez te lata skarg czy uwag rodziców w kwestii opieki 
nad dziećmi. Wręcz odwrotnie. Natomiast ja państwu czytałem fragmenty pisma, 
które to otrzymałem od pana Wojewody w listopadzie ubiegłego roku, gdzie pan 
Wojewoda wskazuje, że zadaniem własnym gminy jest prowadzenie przedszkoli 
jako samorządowe, jako gminne, jako publiczne i z treści tego pisma wynika, że 
gmina winna mieć przedszkola publiczne. To wszystko. Na bazie tego 
wystąpienia pani Dyrektor Wydziału Nadzoru i Kontroli na wniosek Kuratora 
Dolnośląskiego. To wszystko, dziękuję.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, tutaj radni widzę jest takie  
zaniepokojenie, czy to jest ten punkt o którym w tej chwili rozmawiamy. 
Jesteśmy w punkcie – informacje Burmistrza pomiędzy sesjami, i pan Burmistrz 
Szczęśniak w czwartym punkcie swojej wypowiedzi właśnie mówił o 
przedszkolach i o tym co się dzieje w tej sprawie. Z tego powodu o tym 
rozmawiamy. Pan radny Skrzydłowski, proszę.       

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Panie Burmistrzu,  
tak jak pan nazwał to, to są fragmenty, to co pan odczytał. To się zgadza, to są 
fragmenty. Wojewoda nie oczekiwał, że ma pan zrobić dzisiaj już przedszkole w 
Jelczu-Laskowicach publiczne. Wystarczy to co dziś będziemy głosować. Projekt 
uchwały, zmiany w budżecie odnośnie przedszkoli publicznych, panie 
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Burmistrzu. I to w zupełności załatwiłoby całą sprawę. Więc proszę się nie 
zasłaniać tym pismem, tylko to była wasza decyzja, wy chcieliście zrobić to co 
zrobiliście. Zresztą dowodem na to było to, że przed głosowaniem w całym 
mieście wisiała informacja o tym, że takowe przedszkola już są. Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  czy  w  tym  punkcie ktoś z państwa jeszcze  
chciałby zabrać głos?..., pan Burmistrz Szczęśniak, proszę.      

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – sentencję końcową tego pisma, które zostało do mnie  
skierowane, ja to czytałem, powtórzę jeszcze raz, „… w związku z powyższym w 
ocenie Wojewody Dolnośląskiego, organu nadzoru nad działalnością gminy, w 
aktualnym stanie prawnym oraz faktycznym gmina Jelcz-Laskowice nie realizuje 
ustawowego obowiązku zadania własnego w zakresie zakładania i prowadzenia 
przedszkoli w tym z oddziałami integracyjnymi lub specjalnymi, przedszkoli 
integracyjnych i specjalnych oraz innych form wychowania przedszkolnego 
poprzez brak prowadzenia przedszkola gminnego. Mając na względzie powyższe 
wnoszę o przekazanie informacji, w jaki sposób i kiedy gmina Jelcz-Laskowice 
zamierza dostosować aktualny stan faktyczny do wymogów ustawowych w 
zakresie realizacji obowiązkowego zadania własnego gminy odnośnie 
prowadzenia przedszkola gminnego. Wnoszę jednocześnie o przedstawienie 
szczegółowego planu oraz harmonogramu podejmowanych działań. Odpowiedź 
proszę udzielić niezwłocznie za pośrednictwem platformy elektronicznej e-puap, 
nie później niż w ciągu czternastu dni od daty otrzymania niniejszego pisma….”  Z 
upoważnienia Wojewody podpisała pani Dyrektor Wydziału Nadzoru i Kontroli. 
Ja w swym piśmie poinformowałem pana Wojewodę, że przedszkola publiczne 
zostaną uruchomione, napisałem dokładnie, z dniem 01 września, w sensie roku 
szkolnego, od 01 września roku 2018.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, pan radny Skrzydłowski dwa  
razy zabierał głos. Pan radny Stachnio, proszę.       

Radny Ireneusz Stachnio – panie Burmistrzu, Wojewoda nie wymagał od pana  
przekształcenia przedszkola niepublicznego w publiczne. Jedynie wskazał, że 
gmina takiego przedszkola nie posiada. I wystarczyło, to co na poprzedniej sesji 
mówiliśmy, sugerowaliśmy panu Burmistrzowi, aby takie przedszkole zostało 
wybudowane. Stać gminę naszą na wybudowanie. Dzisiaj będziemy zatwierdzać 
koncepcję budowy przedszkola publicznego. Są na to pieniądze przeznaczone w 
uchwale dotyczącej budżetu. Wystarczyło złożyć to dzisiaj, podjęlibyśmy tą 
uchwałę. Za chwilę, tak jak pan mówił miesiąc temu, podjęlibyśmy uchwałę w 
sprawie budowy przedszkola. Pieniądze by się w budżecie znalazły, bo mamy te 
pieniądze panie Burmistrzu. I byłyby dwa przedszkola niepubliczne i jedno 
publiczne. I rodzice mieliby wybór pomiędzy dwoma jednostkami, byłaby 
konkurencja, która by była z pożytkiem i dla dzieci, i dla rodziców. Zaskoczenie, 
partyzantka, działania w konspiracji pana Burmistrza doprowadziły do tego, że 
ani rodzice nie zostali poinformowani, ani pracownicy przedszkoli, dyrektorzy. 
Panie Burmistrzu, pan obstrukcję wprowadza po prostu, powołując się na 
Wojewodę. Wojewoda nie chciał ani terminu, jedynie wskazał tylko…, znaczy tak, 
odpowiedź czternaście dni. Wystarczyło w odpowiedzi Wojewodzie wskazać, że 
gmina podejmie taką inicjatywę. Proszę bardzo w maju złożymy projekt uchwały, 
koncepcja budowy przedszkola publicznego, a w następnych miesiącach 
będziemy realizować według koncepcji kolejne etapy budowy przedszkola. I 
wystarczyło tylko tyle. A w tej chwili mamy potężne zamieszanie, jeszcze nie 
znamy proszę państwa skutków tego, bo przegłosowaliśmy likwidację de facto 
przedszkoli niepublicznych, po to aby zrobić publiczne przedszkole, ale 
konsekwencji nie znamy kompletnie, bo za chwilę dyrektorzy wystąpią o potężne 
odszkodowania. Z tego co wiemy, nie wiem, bo może pan Burmistrz wie na ten 
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temat więcej, jeden z pozwów będzie opiewał na kwotę trzech milionów złotych. 
Szanowni państwo, państwo zapłacicie wszyscy, ja też. Damy właścicielom 
przedszkoli te pieniądze, zamiast wybudować nowe. Za trzy miliony się buduje 
nowe przedszkole tak na dobrą sprawę. I szanowni państwo o to chodzi, a przy 
okazji niszczymy niepubliczne przedszkola, które pięknie funkcjonowały, które 
miały tradycję, nikt do nich zastrzeżeń nie miał, nie było żadnych uwag, a tutaj w 
ciągu jednego miesiąca w zasadzie można zniszczyć wszystko i każdego. Panie 
Burmistrzu jeszcze raz, Wojewoda nie wskazywał panu, że pan musi 
przekształcić przedszkola niepubliczne w publiczne, nie oczekiwał od pana 
informacji dwutygodniowej, w ciągu dwóch tygodni, jedynie chciał wiedzieć co 
pan zamierza zrobić, i my wszyscy, jeśli chodzi o przedszkola publiczne. 
Dzisiejsza uchwała, koncepcja budowy przedszkola publicznego jest słuszna i 
powinniśmy zostawić przedszkola niepubliczne ich dyrektorom, niech rodzice się 
cieszą, że ich dzieci tam chodzą, a my jako gmina budujmy, budujmy przedszkole 
publiczne. Dziękuję. 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko, proszę bardzo. Potem  
pan Przewodniczący Woźniak.    

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – szanowni państwo, panie radny Stachnio, pan Wojewoda  
dostał odpowiedź taką jaką dostał. I pan Burmistrz mógłby odpowiedzieć panu 
Wojewodzie, że tak panie Wojewodo, podejmiemy starania o budowę nowego 
przedszkola. Tak, pod jednym, jedynym warunkiem, nie można robić z pana 
Wojewody niepoważnego człowieka. Musicie państwo pamiętać, i to bym radził 
zapamiętać, to są obiekty gminne, i w tych obiektach były przedszkola, więc 
Wojewoda żądał do przywrócenia stanu prawnego. Bo gdybyśmy nie mieli 
obiektu przedszkole jako gmina, tak, moglibyśmy napisać do Wojewody, tak, 
będziemy budować, i tak dalej. Natomiast Wojewoda wyszedł z założenia, macie 
obiekty gminne przedszkola, a nie prowadzicie, do czego jesteście zobowiązani 
ustawą. I stąd Burmistrz wykorzystał to, że te obiekty są obiektami gminnymi. 
Nikt tutaj nie likwiduje przedszkoli prywatnych. I tego populizmu trochę za dużo, 
trochę za dużo. W obiektach gminnych mają być przedszkola publiczne, 
natomiast nikt nikomu nie zabrania budować przedszkoli niepublicznych. 
Powiem więcej, ba jeżeli będą, a takowe są, będą budowane kolejne o których ja 
wiem, to gmina z mocy obowiązującego prawa będzie musiała dopłacać. I już nie 
będziemy szukali Międzyborza, nie będziemy szukali Strzelina, bo będziemy mieli 
koszty jakie gmina ponosi w przedszkolu publicznym i na podstawie tychże 
kosztów gmina będzie musiała dofinansowywać do każdego dziecka w 
przedszkolu niepublicznym. I tak to wygląda proszę państwa. Udzielanie 
odpowiedzi panu Wojewodzie, że my mamy obiekty publiczne ale będziemy 
nowe realizowali nie załatwia tematu, bo Wojewoda wezwał do przywrócenia, do 
stanu obowiązującego prawa. I tylko tyle. Dziękuję.        

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Pan  Burmistrz  Szponar,  
proszę. 

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, jak słucham panów  
radnych to mam wrażenie, że przynajmniej są rzecznikami Wojewody. Mało tego, 
lepiej wiedzą jak sam Wojewoda, co w piśmie tak prawdę mówiąc do Burmistrza 
napisał. Proszę państwa, również słyszałem o zamieszaniu. Niestety taką 
postawą radnego powodują panowie zamieszanie, powodują naprawdę 
przepływ, właściwie totalną dezinformację. Mało tego, również padają różne 
stwierdzenia, które nie mają w rzeczywistości jakiegokolwiek potwierdzenia, i to 
powoduje faktycznie niepewność, to powoduje bardzo duże zamieszanie. Więc 
apeluję do panów radnych, przestańcie, praktyka, która szkodzi dzieciom i tej 
gminie. Polityka jest polityką, natomiast odrobinę trzeba rozwagi zachować i 
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przyzwoitości, i godności. Nie wspomnę o honorze, bo obawiam się, że można 
tego terminu nie znać. Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, w kolejności się zgłaszali:  
pan Przewodniczący Woźniak, pan radny Stachnio, pani radna Dekret. Czy ktoś 
jeszcze z państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie?..., nie widzę. Dziękuję. 
Proszę oddaję panu Przewodniczącemu głos.     

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca.  
Wysoka Rado, szanowni państwo, panowie burmistrzowie, szanowni państwo, ja 
jestem zdziwiony tą dyskusją i tymi sformułowaniami, ta dbałością o interes 
prywatny. Szanowni państwo, ja wielokrotnie w poprzednich latach będąc 
radnym słyszałem, dlaczego nie mamy przedszkoli publicznych?, dlaczego gmina 
nie prowadzi przedszkoli publicznych?, dlaczego to jest realizowane w innych 
gminach. Wielokrotnie widziałem przykład gminy Czernica, natomiast gmina 
Jelcz-Laskowice tylko przedszkola niepubliczne, które, trzeba to sobie 
powiedzieć, prowadziły to swoje zadanie dobrze, jedno nawet się udało 
rozbudować w porozumieniu z byłymi władzami, na przełomie lat dwa tysiące 
dziesięć, dwa tysiące chyba jedenaście z tego co pamiętam. Szanowni państwo ale 
trzeba, trzeba wziąć sobie pod uwagę to, to było użyczenie. To był świetny 
interes, dla właścicieli przedszkoli to był świetny interes. Ani złotówki nie płacili, 
prowadzili przedszkole, brali dotacje, i mieli się świetnie. I jeszcze wysokie, 
wysokie czynsze. Na dzień dzisiejszy reakcja pana Wojewody była jednoznaczna. 
Trzeba było przejąć mienie gminne, które było przeznaczone na te cele 
oświatowe i zacząć realizować zadanie gminy. I to właśnie się dzieje. I wielu 
mieszkańców, ja ze swojej strony słyszę tylko pozytywy, ale aczkolwiek słyszę 
też obawy, czy moje dziecko, czy musi być powtórna rekrutacja, czy moje dziecko 
się dostanie, czy nie. To są obawy. Jak zawsze przy rekrutacji, przy egzaminach, 
zawsze są, były i będą obawy. I przyznam szczerze, że inaczej nie można. Gdyby 
można było inaczej, gdyby prawo mówiło, nie, można przejąć to, ten stan tak jak 
jest, przejmujemy to z dobrodziejstwem inwentarza w stanie zastanym, 
podejrzewam, że pan Burmistrz bez problemu by powiedział, podpisujemy 
umowę i zostawiamy stan faktyczny taki jest. Ale tak nie można. To jest 
rozpoczęcie od nowa, to jest pełna inwentaryzacja, przejęcie mienia, ponowne 
zatrudnienie, cała reorganizacja i wprowadzenie przedszkola publicznego, i 
jeszcze raz podkreślę jedno słowo, ponieważ w ostatnich dniach, tygodniach 
nadmiernie, fałszywie powtarzany jest jeden termin, zwłaszcza przez jedną 
grupę osób, termin „likwidacja”. Pojawiały się jakieś dziwne broszury, 
niepodpisane, gdzie jest koparka, burzy mur. Szanowni państwo, no ja, ja nie 
wiem, ale domyślam się kto za tym stoi, i powiem szczerze współczuję wszystkim 
mieszkańcom, którzy się dali na to nabrać. Współczuję, bo dali się nabrać przy ul. 
Liliowej i co niektórzy dali się nabrać właśnie przy przekształceniu obiektów 
przedszkolnych z niepublicznych na publiczne. Ja wierzę w to i apeluję do wzięcia 
przykładu właśnie z dyrekcji przedszkola niepublicznego z ul. Liliowej. 
Odpowiedzialne, rzetelne, właściwe zachowanie. W pełni zgodne, racjonalna 
postawa, spotkanie z Burmistrzem, spotkanie pracowników, omówienie krok po 
kroku pewnych działań, które dążą do przekształcenia. Żeby to nie było, właśnie, 
żeby nie było czegoś takiego, że dzieci nasze będą na tym cierpiały i pracownicy. 
Pracownicy pedagodzy jak również pracownicy obsługi, bo trzeba pamiętać o 
wszystkich pracownikach. Pedagogach i pracownikach obsługi, którzy dbają o to, 
żeby dzieci miały co jeść i w czystości mogły, że tak powiem korzystać z tego 
przedszkola. Bądźmy odpowiedzialnymi, bierzmy odpowiedzialność nie tylko za 
piękne, łatwe decyzje, która jak się mówi, o inwestycja tu, inwestycja tam, 
chwalimy się. Nie, czasami trzeba właśnie w tych trudnych chwilach powiedzieć 
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sobie, że niestety są decyzje organu nadzoru, są wskazania organu nadzoru, jest 
dobro wspólne, jest dobro dzieci, dobro rodziców, dobro pracowników, i w tym 
kierunku musimy iść. Dlatego proszę o rozwagę i poważne podejście do 
naprawdę tego tematu, tak, żeby we wrześniu, 01 września i rodzice i dzieci były 
zadowolone, i żeby wszystko się, że tak powiem dobrze skończyło dla dzieci i dla 
rodziców, i dla pracowników. Dziękuję.       

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Stachnio, proszę. 
Radny Ireneusz Stachnio – szanowni państwo, Rada Miejska jest miejscem debaty, debaty  

publicznej. Reprezentujemy mieszkańców naszej gminy i zarzucanie nam jakiś 
populizm, zarzucanie nam, że, nie wiem, robimy jakieś działania wbrew ludziom, 
jest niestosowne. Szanowni państwo, grono ludzi chce aby przedszkola 
niepubliczne funkcjonowały. Mamy na sali rodziców i myślę, że w odpowiednim 
momencie rodzice zabiorą głos a pani Przewodnicząca udzieli im tego głosu, 
wyrażą opinię rodziców. Nie ma pana Burmistrza Szczęśniaka, miałem do pana 
Burmistrza Szczęśniaka pytanie, bo Burmistrz Piórko i pan radny Woźniak 
stwierdzili, cytuję, Pan Burmistrz Piórko powołując się na pismo Wojewody 
stwierdził, ze Wojewoda za…, żądał przywrócenia stanu prawnego. Czyli 
likwidujemy, ja używam celowo tego słowa „likwidujemy” niepubliczne 
przedszkole, bo pan Wojewoda żądał takiej decyzji. Nieprawda panie Burmistrzu. 
Natomiast pan radny Woźniak stwierdził, że, także powołując się na pismo 
Wojewody, że należy zwrócić gminie mienie, mienie gminne. Tak jakby ktoś te 
mienie wcześniej zabrał, skonfiskował, dekretem jakimś zostało to przejęte, 
Bieruta pewnie, tak jak w Warszawie. Wszystko było, panowie przed chwilą 
powiedzieliście, wszystko było zgodnie z prawem w poprzednich kadencjach. 
Było przekazanie, teraz jest odbieranie, wszystko jest na mocy prawa. Wojewoda 
w swoim piśmie nie żądał przywrócenia stanu prawnego, czyli kontynuując 
wypowiedź pana radnego Woźniaka, przejąć mienie gminne, odebrać tym złym 
właścicielom prywatnym. Szanowni państwo, tego nie ma w piśmie tym. 
Burmistrz, Wojewoda jedynie wskazał, że rzeczywiście brakuje nam w gminie 
przedszkola publicznego. Budujmy je, to co zaproponowaliśmy. To co Burmistrz, 
przepraszam, to co Burmistrz Szczęśniak powiedział na poprzedniej sesji, że w 
miesiącu maju pojawi się projekt uchwały o budowie takiego przedszkola. I 
jeszcze jedna uwaga moja do pa… do wypowiedzi państwa, że jesteście 
odpowiedzialni, że temat był wielokrotnie konsultowany, że były spotkania z 
pracownikami, że wszystko odbywa się krok po kroku, zgodnie z pewnymi 
normami, ze standardami współżycia demokratycznego. Szanowni państwo, 
widzieliście jak to było, dostaliśmy uchwałę, nic o tym nie wiedzieliśmy. Rodzice 
nie wiedzieli, nawet informacja się pojawiła wcześniej, wywieszona została dla 
rodziców, że uchwała już jest przyjęta tak na dobrą sprawę. Jeszcze przed tym jak 
przyjęliśmy. To jest debata publiczna?, to jest demokracja? Szanowni państwo, to 
jest miejsce sporu. Spór jest elementem demokracji, spierajmy się. A nie 
obrażajmy tak jak Burmistrz Szponar obraża cały czas. Przysłuchajcie się 
wypowiedziom pana Burmistrza Szponara, cały czas atakuje, populizm, nie 
populizm, nie wiedzą, te, te, tego…, panie Burmistrzu, merytorycznie 
rozmawiamy, my z państwem rozmawiamy merytorycznie, a panowie 
populistycznie. Czyli najlepiej obrazić kogoś, zniesławić, to jest na takiej zasadzie. 
Jeszcze raz, bo pan Burmistrz…, pojawił się pan Burmistrz Szczęśniak. Panie 
Burmistrzu, proszę mi zacytować z pisma Wojewody, że, to co pan Burmistrz 
Piórko powiedział, że żąda przywrócenia stanu prawnego, a kontynuacją była 
wypowiedź radnego Woźniaka, żeby przejąć mienie gminne. To wszystko 
Wojewoda w piśmie określił, takie były wypowiedzi. Dziękuję.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko, proszę. 
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Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, panie radny  
Stachnio, nigdy nie powiedziałem, że w piśmie Wojewody jest napisane, że 
Wojewoda żąda odebrania przedszkola. …, no, albo ja jestem głuchy i nie…, jest…,  
sesja jest nagrywana, możemy to odtworzyć. Pan Wojewoda…,  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, proszę o spokój. 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pan Wojewoda pisze:, „w związku z powyższym w ocenie  

Wojewody Dolnośląskiego, organu nadzoru nad działalnością gminną w 
aktualnym stanie prawnym oraz faktycznym gmina Jelcz-Laskowice”, i tu jest 
wytłuszczone „nie realizuje ustawowego obowiązkowego zadania własnego w 
zakresie zakładania i prowadzenia publicznych przedszkoli”. Tylko tyle. I 
Wojewoda nie dochodził, czy ktoś wziął, nie wziął. Wojewoda stwierdził, że 
gmina nie realizuje zadania ustawowego. „I mając na względzie powyższe 
wnoszę o przekazanie informacji w jaki sposób i kiedy gmina Jelcz-Laskowice 
zamierza dostosować aktualny stan faktyczny do wymogów ustawowych w 
zakresie realizacji obowiązkowego zadania własnego gminy odnośnie 
prowadzenia przedszkola gminnego”. Tyle Wojewoda. Natomiast to co 
powiedziałem, że odpowiedź do Wojewody pana Burmistrza, że będzie 
realizowane, czy będzie prowadzone od 01 września przedszkole publiczne, była 
jak najbardziej zasadna, bo gmina takie obiekty ma. I oba obiekty gminne o 
których mówimy, o obu przedszkolach dzisiaj jeszcze niepublicznych, to są, 
mieszczą się w obiektach gminnych. Bo gdyby rzeczywiście gmina nie miała 
takiego obiektu, pan Burmistrz mógłby odpowiedzieć panu Wojewodzie, tak 
podejmiemy uchwałę, wystąpię do Rady, będziemy budować. Dzisiaj nie mógł 
odpowiedzieć, że będziemy…, mógł odpowiedzieć, że będziemy budować ale 
Wojewoda żąda przywrócenia do stanu zgodnego z prawem. Ba, powiem o 
jednym paradoksie. Proszę państwa, Wojewoda powołuje się na wyroki sądów 
administracyjnych z 2006 roku, gdzie sądy orzekają, tak, gmina musi prowadzić 
przedszkole publiczne. Jakoś do dwa tysiące osiemnaste…, siedemnastego roku, 
nikomu to nie przeszkadzało. Poprzedniemu Wojewodzie, obecnemu na 
początku, a jakoś mu przeszkadzało. Więc wzywa Burmistrza do zaprowadzenia 
stanu prawnego, zgodnie z obowiązującym prawem. I Burmistrz podejmuje 
decyzję, w swoich budynkach będzie przedszkole publiczne. Dziękuję bardzo.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata Bejda – dziękuję. Proszę państwa, pan Stachnio dwa  
razy już zabierał głos. Pani radna Dekret, proszę.     

Radna Krystyna Dekret – panie Burmistrzu, ja mam następne takie pytanie. Taka jest prawda,  
rodzice nie wiedzą, czy będą mogli pracować, czy będą mieli miejsca w 
przedszkolach, taka jest prawda, że my żeśmy powinni podjąć temat, i żeśmy go 
podjęli w 2016 roku. Trzy i pół roku jesteśmy, pan jest tutaj gospodarzem 
naszego miasta, co żeśmy zrobili?, nic. I teraz mam takie pytanie, co się dzieje z 
budynkiem szkolnym w Chwałowicach? Jest tam internat dla sportowców 
ukraińskich. Dlaczego my nie przekształcimy tej szkoły w Chwałowicach właśnie 
na przedszkole? Do kogo tak naprawdę ten budynek należy? Dlaczego my nie 
robimy nic, tylko po prostu robimy zamieszanie między rodzicami, między 
radnymi, między burmistrzami, a finał jest taki, że gmina, rząd dopłaca do 
przedszkoli niepublicznych siedemdziesiąt procent obowiązkowo. My żeśmy 
dopłacali sto dziesięć procent. Jeżeli ktoś ma pieniądze i chce wybudować 
przedszkole prywatne, niech buduje. Ale to co jest gminne, niech wróci do gminy. 
Bo w zasadzie wszystko zostało sprzedane. …, tak, o to właśnie chodzi. Ja jestem 
obiektywna i nie możemy rodziców wprowadzać w błąd. Dlatego ja pytałam, 
czemu to służyło i kto dał zgodę, żeby dobudować do Maga…, żeby rozbudować 
„Magdalenkę”. I dzisiaj właściciel będzie żądał od gminy trzy miliony złotych. To 
nie wiem, czy to jest plotka, ja jestem…,   



17 

 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  proszę o  spokój. Proszę się dać pani radnej  
wypowiedzieć.   

Radna Krystyna Dekret - …, to jest prawda. Jeżeli my będziemy tylko dążyć ze wszystkim do  
całej prywaty, do czego my dojdziemy?, gdzie są nasze budynki wybudowane z 
naszych pieniędzy?..., tak została przychodnia oddana…, spółka, przychodnia na 
Bożka. Była gminna, wybudowana z naszych podatkowych pieniędzy 
podatników. Tak samo przedszkole zostało wybudowane też z naszych 
pieniędzy. I do czego my wszyscy idziemy? I jedna strona, i druga, naparzacie się i 
nie wiecie o co chodzi. No, dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję. Pani radna Kamińska, proszę. 
Radna Joanna Kamińska – pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, szanowni radni…, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, proszę o spokój. 
Radna Joanna Kamińska – siedzimy…, znaczy uczestniczymy w sesji trzy i pół roku, jak pani  

Dekret powiedziała, a ja właśnie odniosłam wrażenie jak by była, jakbym tu w 
ogóle nie była ani razu. Bo to co gminne niech wróci do gminy. No, tak tylko 
budynki o których Burmistrz mówił są gminne. Ja zdaje się na ostatniej sesji 
pytałam, czy właściciele „Magdalenki”, czy tego drugiego przedszkola przy 
podpisywaniu umowy wiedzieli o realiach, które mogą ich spotkać. I z tego co 
Burmistrz mi wtedy powiedział, że ci ludzie mieli świadomość tego, że może 
przyjść taki czas, że będą musieli to oddać. No dzisiaj jest, jest tak jak jest, czyli to 
co gminne było, z jakiegoś powodu wraca do gminy. Ja tak to rozumiem. Ja nie 
jestem przeciwna prywatnym przedszkolom, oczywiście, ale jeżeli mamy 
powiedzmy obowiązek prowadzenia takiego przedszkola, no to wróciliśmy do 
tego co było gminne, prawda. I jeszcze jedno tylko, ja powiem jedną rzecz, pani 
mówi, że myśmy nic nie zrobili. Ja mam tylko serdeczną prośbę, niech każdy 
mówi za siebie. Bo ja uważam, że myśmy dużo zrobili. Ja nie wiem co robiła pani, 
ale przez trzy i pół roku myśmy naprawdę dużo zrobili. Dziękuję.   

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda  –  bardzo  dziękuję  za  wypowiedź.  Proszę  
państwa, pan radny Babski, proszę.   

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, drugą sesję już debatujemy na  
temat przedszkoli i ja nie usłyszałem, żeby ktokolwiek na tej sali, czy to z władz 
samorządowych, czy tutaj z zebranych kwestionował jakość pracy przedszkoli 
niepublicznych. Takie słowa tu na tej sali nie padły. To jest jedna sprawa. W 
poprzednich latach pan Burmistrz Putyra wyraził zgodę na budowę, rozbudowę 
przedszkola „Magdalenka” z prostego, z prostej przyczyny. Było zbyt mało miejsc 
dla dzieci w przedszkolach. Mimo, że przedszkole „Magdalenka” się rozbudowało, 
nadal tych miejsc brakuje. Stąd dzisiaj będzie debata w kolejnych punktach na 
temat budowy w przyszłości przedszkola, kolejnego przedszkola. Dziwnym 
trafem, że kadra przedszkola na ul. Liliowej zechciała się spotkać z panem 
Burmistrzem, żeby wyjaśnić wątpliwości, które narosły wokół przekształceń. 
Podkreślam, przekształceń a nie likwidacji jak to miało miejsce podczas 
sobotniego zbierania podpisów, gdzie wprowadzono mieszkańców w błąd, 
zbierając podpisy pod hasłem „czy jesteś przeciwny likwidacji przedszkoli”. Ja 
bym też podpisał się pod tą petycją gdybym wiedział o co chodzi…, gdybym nie 
wiedział, przepraszam, o co chodzi. Wiem, że to nie jest likwidacja, tylko 
przekształcenie, tak zwana reorganizacja. Ale kadra z niewiadomych przyczyn 
przedszkola Magdalenka nie chce spotkać się z władzami samorządowymi i 
wyjaśnić bezpośrednio od źródła, o co w tej całej sprawie chodzi. A proszę 
państwa o to chodzi, że ja, panu Burmistrzowi może nie wypada, ale powiem tak, 
tu każdy, opozycja interpretuje słowa pana Wojewody po swojemu, ja to 
interpretuję w ten sposób, że pan Wojewoda oczekuje w pilnym trybie 
uruchomienia przedszkola publicznego na terenie gminy Jelcz-Laskowice. I jeżeli 
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tego nie zrobi, to może ponieść konsekwencje. I chętnie bym zobaczył teraz 
twarze państwa z opozycji, jak byście się radowali jakby tutaj pana Burmistrza 
odwołali za nie realizację ustaw około oświatowych, i powołałby pan Wojewoda 
komisarza. Ale byście zacierali ręce. A może o to wam chodzi w sumie. A może 
wam o to chodzi. Ja wiem, że wy się do tego i tak nie przyznacie…,   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, proszę dać się wypowiedzieć  
radnemu Babskiemu. Proszę państwa, proszę o spokój.  

Radny Tadeusz Babski – i tak się do tego nie przyznacie. I jeszcze jedno wyjaśnienie odnośnie  
kadry kwalifikacyjnej. Tutaj padły zobowiązania pana Burmistrza odnośnie, 
wobec kadry na ulicy Lil…, do przedszkola przy ul. Liliowej, że mają zatrudnienie. 
I tyle może zdziałać dopóki tego przedszkola niepublicznego…, publicznego 
jeszcze nie ma, ale faktem jest to co powiedział pan Burmistrz, że to nowy 
dyrektor będzie zatwierdzał kadrę, po zweryfikowaniu, tego pan Burmistrz nie 
dopowiedział, po zweryfikowaniu kwalifikacji pedagogicznych. I to jest…, należy 
nie do pana Burmistrza a do nowej dyrekcji. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, ja mam taką prośbę, na sali  
są rodzice, którzy chcieliby zabrać głos. Taką możliwość ja państwu udostępnię w 
kolejnym punkcie, który jest pod tytułem „sprawy samorządowe’. Natomiast, 
ponieważ ja nie zabierałam głosu w tej sprawie, ja tylko bardzo króciutko 
chciałam zwrócić uwagę na taki wątek tej sytuacji, powiedział o tym przed chwilą 
pan radny Babski. Ja rozumiem, że na naszym terenie funkcjonuje Gazeta 
Powiatowa – Wiadomości Oławskie, która jest czytana przez jednych, przez 
innych nie jest czytana, ale gdybym ja nie znając tematu przeczytała, to co jest tu 
w nagłówku „Jelcz-Laskowice, dwa przedszkola do likwidacji”, to bym się też 
bardzo martwiła, będąc rodzicem małego dziecka. Co się w tej gminie dzieje, czy 
dwa przedszkola rzeczywiście są likwidowane. Myślę, że to też wprowadziło 
pewne zamieszanie. Proszę państwa, myślę, że w tym punkcie…, składam taki 
wniosek o zamknięcie dyskusji. W kolejnym punkcie oddam głos rodzicom dzieci 
przedszkolnych. Kto z państwa radnych jest za tym, żeby…, za moim wnioskiem, 
żeby zamknąć dyskusję w tym punkcie, proszę o podniesienie ręki,   
 
za – 16 
przeciw – 2 
wstrzymało się – 2 
- wniosek został przyjęty - . 
 
Proszę państwa, w takim razie przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to punkt 
– sprawy samorządowe. 

 
Od. pkt 5 – porządku obrad Sesji.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – i ja bardzo uprzejmie proszę, w tym punkcie  

oddam, głos państwu rodzicom dzieci przedszkolnych, którzy chcieliby zabrać 
głos. Moja prośba jest taka, żebyście państwo podeszli, czy delegat, nie wiem, bo 
nikt do mnie przed sesją nie przyszedł, więc nie wiem w jakiej państwo 
reprezentacji jesteście. To zapraszam do mównicy i ponieważ wszystko jest 
protokołowane, proszę o to abyście się, pani, czy pan przedstawili. Proszę, czy 
ktoś z państwa chce zabrać głos? …, proszę uprzejmie. Zapraszam panią do 
mównicy, proszę się przedstawić do protokołu, i oddaje pani głos.  

Pani K.M. – dzień dobry. Szanowna pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, szanowna  
Rado, jestem tutaj głosem rodziców przedszkola przy Alei Wolności, przedszkola 
„Magdalenki”, ale również głosem wielu mieszkańców miasta i gminy Jelcz-
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Laskowice. Zdajemy sobie sprawę, że podjęte przez państwa działania są efektem 
otrzymania pisma od pana Wojewody, który wskazał ten (…) rozmawialiśmy, 
więc nie będę przytaczać. My rodzice nie zgadamy się na rozwiązanie takiego 
problemu. Ja myślę, że państwo teraz macie świadomość przy ilości podań, które 
napłynęły, jak duży jest to problem globalny w naszej gminie. Jest to gmina 
zamieszkiwana przez bardzo dużą ilość ludzi. Jestem położną i uwierzcie 
państwo mam pełne ręce roboty. Dzieci się rodzi bardzo dużo, co za tym idzie jest 
bardzo duże zapotrzebowanie, jest bardzo dużo miejsc pracy, ludzie do tej pracy 
chcą wracać, potrzebują w tym czasie opieki nad dziećmi. Jest to bardzo 
naturalne i społeczne. Zdaję sobie sprawę z tego jak wyglądają akty prawne i do 
czego państwo macie prawo i tutaj nie będę się nad tym rozwodzić, ale proszę, 
bardzo proszę ilością tych wszystkich głosów, które tutaj zdobyliśmy o nie 
rozwiązywanie tego problemu w którym niestety będzie musiało być 
zlikwidowane przedszkole niepubliczne a następnie w tym samym budynku 
założone przedszkole publiczne. Bo dokładnie tak to będzie musiało być prawnie 
rozwiązane. Nikt z nas tego nie wiedział dopóki nie wypłynęło pismo jeden dzień, 
24 kwietnia jeden dzień przed głosowaniem nad uchwałą rady miasta. Nie 
mieliśmy świadomości tego, że takie kroki będą podjęte. Bardzo pochopne 
zmiany odbiją się na naszych dzieciach, które każdego dnia, uwierzcie państwo, 
pytają co będzie dalej. My nie jesteśmy przeciwko idei publicznych przedszkoli, a 
mianowicie bardzo byśmy prosili, o to żeby takie przedszkola powstawały, żeby 
każdy człowiek mógł wrócić do pracy i nie musiał się martwić, czy po pwrocie z 
urlopu macierzyńskiego, czy wychowawczego będzie dla takiego rodzica jeszcze 
miejsce. Idea zakładania przedszkoli jest bardzo ważnym, bardzo ważną ideą a 
brak miejsc dla dzieci jest bardzo ważnym i globalnym problemem, głównie w 
naszej gminie, ale nie zgadzamy się na takie rozwiązanie tego problemu. Jak 
państwo wiecie przedszkole nasze „Magdalenka” ilością, czy funkcjonowaniem 
swoim daleko odbiega od większości publicznych placówek w naszym mieście. 
Nie będę tutaj mówić o zajęciach dodatkowych, ale myślę, że jesteście państwo 
zorientowani o tym , że również otworzyło, wychodząc naprzeciw mieszkańcom 
gminy, otworzyło również żłobek od niedawna. Jest również możliwość 
pozostawienia dziecka w zerówce. Wszelkie możliwe, jakby nie znam głosów 
rodziców, którzy byliby przeciwko temu przedszkolu lub mogłoby powiedzieć, że 
jego dziecko w jakiś sposób, bezpieczeństwo jego jest zagrożone w tym, 
przedszkolu. Na pewno tego nikt nie może powiedzieć. Myślę, że pozostawienie 
tej sytuacji taką jaką jest na ten moment, a rozpoczęcie budowy przedszkola 
będzie dużo lepszym rozwiązaniem niż taka deorganizacja i wprowadzanie takie 
chaosu i, no i niestety, no ciężkie sprawy w sądzie, odszkodowania, to nie jest coś 
co będzie na oczach całego, całej Polski mówiło o nas dobrze. Bardzo proszę 
także, panie Burmistrzu chciałam złożyć na pana ręce podpisaną petycję. W tej 
petycji jest czterdzieści stron podpisów. Łącznie ich jest tysiąc dziewięćdziesiąt 
siedem.         

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata Bejda – ja mam jeszcze do pani prośbę, żeby pani się  
przedstawiła do protokołu dobrze.  

Pani  K. M.  –  tak,  nazywam  się  …………  ……………..,  jestem  mamą  dziecka, które uczęszcza do 
przedszkola już czwarty rok.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z państwa  
chciałby zabrać głos?..., dobrze, proszę państwa, w punkcie sprawy samorządowe 
przerabialiśmy już to i mówiłam komu udzielam w tym punkcie głosu. Jeżeli nikt 
się nie zgłasza z przewodniczących rad osiedla i sołtysów, to przechodzimy do 
punktu szóstego – interpelacje i zapytania.   

Od. pkt 6 – porządku obrad Sesji. 
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Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda   –   i   tu   udzielam   głosu   panu   radnemu  

Skrzydłowskiemu, który się przed chwilą zgłaszał.  …, proszę państwa, punkt 
szósty - interpelacje i zapytania. 

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Szanowni państwo  
mam kilka interpelacji do pana Burmistrza, więc pozwolę sobie zacząć od 
pierwszej. I tu prośba do pana Burmistrza, jeżeli nie ma w chwili obecnej takiej 
wiedzy, chodzi o wyrok sądowy w sprawie pana Ireneusza Stachnio. Chodzi tutaj 
o sprawę w Sądzie Pracy. Szanowni państwo, mam tutaj w ręku wyrok 
Rzeczypospolitej Polskiej w kwestii tego, który mówi o tym, że Ireneusz Stachnio 
posiada kwalifikacje do nauczania przedmiotu biologii w Publicznej Szkole 
Podstawowej nr 2. …, już panie Burmistrzu zadaję pytanie. Chciałbym zapytać, 
czy wpłynęła do sądu apelacja w tej sprawie? Jeżeli pan Burmistrz nie zna 
odpowiedzi, prosiłbym o skierowanie pytania do pani Dyrektor Agaty Skierskiej.  
Jest na sali, myślę, że może nam odpowiedzieć. Więc poproszę o odpowiedź. …, 
tak, ja stoję spokojnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szczęśniak, proszę bardzo. 
Burmistrz   Bogdan  Szczęśniak  –  panie  radny,  taka  informacja  zostanie  panu  przekazana   

na piśmie. Dziękuję.  
Radny Krzysztof Skrzydłowski – dobrze, ale jeżeli pan Burmistrz w chwili obecnej nie wie, to  

czy mógłby poprosić panią Dyrektor Agatę Skierską, jest na sali, myślę, że nie 
będzie stanowiło to problemu, prawda, panie Burmistrzu. 

Burmistrz   Bogdan   Szczęśniak   –   ja   już   zająłem   stanowisko  w  tej  sprawie.  …,  zająłem  
stanowisko w tej sprawie, panie radny.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę o kolejne pytanie. 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – dobrze. Panie Burmistrzu chodzi tutaj teraz o przystanek  

autobusowy w celu zapewnienia powszechnego dostępu usług przewozowych 
oraz zaspokojenia potrzeb mieszkańców Osiedla Europejskiego oraz Osiedla 
Metalowców w zakresie transportu publicznego, prosiłbym Burmistrza o 
podjęcia działań w celu utworzenia obustronnego przystanku, który miałby się 
znajdować pomiędzy Centrum Sportu i Rekreacji a Biedronką. Zdaję sobie z tego 
sprawę panie Burmistrzu, że jest to droga powiatowa, ale prosiłbym o podjęcie 
działań w Starostwie Powiatowym w tym temacie. Tutaj…,   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, proszę spokój. Proszę. 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – tutaj panie Burmistrzu ogromna prośba o rozwiązanie tego  

tematu w ten sposób, bo jak już będziemy robić te dwa przystanki o ile Starostwo 
Powiatowe wyrazi wolę, moglibyśmy się również wtedy zając przebudową tej 
drogi, ul. Oławskiej, tak, bo dobrze wiemy, mamy tam market Biedronka, mamy 
to skrzyżowanie feralne o którym mówiliśmy, o przejściu dla pieszych, gdzie było 
wiele wypadków. Chodzi o skrzyżowanie z ul. Belgijską. Tylko prosiłbym tutaj o 
podjęcie takich działań. Kolejnym tematem panie Burmistrzu są rady osiedlowe. 
Szanowny panie Burmistrzu, jeżeli chodzi o rady osiedlowe one są w chwili 
obecnej troszeczkę zapomniane przez gminę. Budżet takiej rady osiedlowej to na 
cały rok raptem 6.000zł. W większości są to osiedla spółdzielcze, więc na dobrą 
sprawę niespecjalnie gmina inwestuje na takich osiedlach z racji tego, że nie 
może, prawda.  I tutaj prosiłbym się od…, prosiłbym o zastanowienie się nad taką 
sprawą, ażeby takie kwoty radom osiedla podnieść do dwudziestu tysięcy, jeżeli 
jest taka możliwość. Kolejna sprawa panie Burmistrzu. Chodzi o telewizję 
internetową Jelcz-Laskowice. Chciałbym otrzymać, tylko ja rozumiem, że pan w 
chwili obecnej mi nie odpowie na to pytanie, ale to już na to pytanie odpowie mi 
pan na piśmie, wszystkie kwoty, które ponosi miasto i gmina Jelcz-Laskowice 
związane z tą telewizją. Bo, po ostatniej, nie chciałem o to pytać ale po ostatniej 
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propagandzie internetowej, która odbyła się na temat przedszkoli szanowni 
panowie, pan radny Woźniak, który występował w roli głównej po raz kolejny 
wprowadzają wszystkich mieszkańców w błąd swoimi wyliczeniami. Panie radny 
Woźniak, pan powiedział tam, że za przedszkole publiczne rodzice będą płacić 
maksymalnie do dwustu złotych. Co jest kłamstwem, bo już panu podaję 
wyliczenia: osiem złotych obiad, razy dwadzieścia dwa dni, sto siedemdziesiąt 
sześć złotych…,    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  panie  radny, ale to tak, interpelacja jest do  
pana Burmistrza, pan ma uwagi do pana radnego Woźniaka…,      

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dobrze, to panie Burmistrzu po ostatniej propagandzie w  
roli głównej radny Woźniak, który niestety za publiczne pieniążki wprowadzał w 
błąd mieszkańców Jelcza-Laskowic na temat przedszkoli swoimi wyli…, proszę 
nie przeszkadzać. Poprosiłbym o uspokojenie szanownego kolegi, który siedzi po 
pani prawej stronie. Dziękuję. Szanowni państwo sto siedemdziesiąt sześć 
złotych same obiady, do tego dziecko, które zostanie pięć godzin dziennie dłużej 
w szkole, razy dwadzieścia dwa dni, sto dziesięć godzin razy złotówka, sto 
dziesięć złotych, więc to już jest samo dwieście osiemdziesiąt sześć złotych. Na 
tym filmie niestety po raz kolejny wprowadzacie mieszkańców w błąd, więc 
panie Burmistrzu nie wiem kto, kto sprawuje dozór nad tymi materiałami, które 
się ukazują w Internecie. No świetnie sobie zdajemy sprawę, że gmina za to płaci 
więc prosiłbym o wyciągnięcie odpowiednich konsekwencji, bo niestety są to 
kłamstwa. Kolejne moje pytanie, na ostatniej sesji Rady Miejskiej pytałem o 
kontrolę w związku z Zakładem Gospodarki Komunalnej, z Urzędu Zamówień 
Publicznych. Chciałbym się dowiedzieć, czy coś w tej kwestii mogą mi panowie 
więcej powiedzieć. To na razie proszę o odpowiedź na te pytania.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – dobrze. To bardzo dziękuję. I pan Burmistrz  
Szczęśniak ma głos, proszę uprzejmie.     

Burmistrz    Bogdan    Szczęśniak    –    szanowni    państwo,    w   kwestii   ostatniego   pytania  
poprosiłbym pana Prezesa Czubaka o odpowiedź.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Prezes Czubak, bardzo proszę.  
Prezes ZGK Sp. z o.o. w Jelczu-Laskowicach Władysław Czubak – pani Przewodnicząca,  

Wysoka Rado, panowie burmistrzowie, w ciągu miesiąca czasu jaki upłynął od 
ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej, w tej sprawie, z tego co jest mi wiadome, 
nic nie miało miejsca. Czyli nie wpłynęła do Spółki żadna korespondencja z 
Urzędu Zamówień Publicznych. Spółka nie była indagowana o jakiekolwiek 
kwestie, materiały, uzupełnienia. I to wszystko. Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Szponar. 
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – odpowiadając na drugie pytanie, czy zapytanie dotyczące  

zlokalizowania przystanku między hala sportową a Biedronką, Wysoka Rado ten 
problem już analizujemy przeszło półtora roku, albo nawet i dwa. Nawet chyba 
rok temu na ten sam problem zwrócił uwagę Zarząd Osiedla Europejskiego 
wnioskując właśnie o lokalizację na tym odcinku, przystanku. On jest jak 
najbardziej słuszny i dobry. Ten wniosek został przekazany z prośbą o realizację 
do powiatu, bo droga jak słusznie zostało to zauważone jest droga powiatową. I 
powiat nam w tym momencie, na tym etapie odmówił. Stwierdził, że nie ma 
takiej możliwości, biorąc pod uwagę faktycznie samą budowę strukturę pasa 
drogowego i samej drogi. Natomiast wstępnie potwierdził, że będzie taka 
możliwość w niedalekiej przyszłości przy przebudowie ul. Oławskiej. I w tym 
momencie nie wątpliwie, jeżeli tylko powiat będzie podchodził do tego zadania, 
będziemy starali się tutaj pamiętać, żeby zlokalizować w tym pasie drogowym 
również przystanek, który by nie kolidował dzisiaj z funkcją komunikacyjną tej 
drogi. Bo przypomnę, że zlokalizowanie bezpośrednio dzisiaj w pasie, i 
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wyłączenie pasa, jednego z pasów drogowych na moment zatrzymania, nawet 
autobusu spowodowałoby niesamowite korki w centrum miasta, w całości 
właściwie miasta. Bo to jest główna arteria przecież komunikacyjna naszego 
miasta. Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Pozostało  pytanie,  rady  
osiedlowe, podniesienie kwoty sześciu tysięcy do dwudziestu. Pan Burmistrz 
Szczęśniak.      

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, generalnie rady osiedlowe funkcjonują  
jakby w dwóch strukturach własnościowych. To znaczy, gro to jest spółdzielnia 
mieszkaniowa, no i oczywiście obszary, nieruchomości, które są w ramach 
funkcjonowania ZGM-TBS bądź wspólnoty mieszkaniowej. I te dwie instytucje, że 
tak powiem na bieżąco realizują te problemy, które tam się pojawiają w zakresie 
infrastruktury. Natomiast proszę państwa, niektóre rady osiedlowe mają 
problem z wydawaniem tych pieniędzy, sześciu tysięcy, bo tak, w infrastrukturę 
nie mogą wprost wkraczać, ingerować,  czy inwestować. Natomiast te pieniądze 
przeznaczają, bo sam byłem kilkukrotnie uczestnikiem takich spotkań. Spotkanie 
integracyjne, Dzień Dziecka, Mikołaj, na to te pieniądze idą generalnie w radach 
osiedlowych. Nie na infrastrukturę, bo to załatwia bądź spółdzielnia 
mieszkaniowa, bądź ZGM-TBS. Dziękuję.     

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej   Beata   Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Zgłaszał  się  pan  radny  
Babski, potem pan Przewodniczący Woźniak.  

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, szanowna Rado, słuchajcie 
państwo, niedawno zlikwidowano komunikację pomiędzy gminą Jelcz-Laskowice 
a gminą Czernica. Nie pamiętam czy to jest linia 505, czy 550. O co chodzi proszę 
państw? Doszły do mnie informacje, że mieszkańcy gminy Czernica dzisiaj mają 
ogromny problem z dotarciem chociażby do naszej przychodni, głównie mówię 
gminnej przychodni gdzie są specjaliści. I boję się, że może być taka sytuacja 
jeżeli my coś w tym temacie nie zaradzimy, to mieszkańcy gminy Czernica będą 
ze względu na problemy z dojazdem do naszej przychodni odchodzić do, 
chociażby wrocławskich przychodni, gdzie mają lepszą komunikację. Czy nie jest 
taka możliwość abyśmy w uzgodnieniu z wójtem gminy Czernica uruchomili taką 
linię łączącą Jelcz-Laskowice z miejscowościami Chrząstawa, Nadolice, Czernica. 
Bo o te miejscowości głównie chodzi. Dziękuję.  

Przewodnicząca   Rady    Miejskiej    Beata    Bejda   –   to   jest  linia  505,   która   została   już  
zlikwidowana. Pan Burmistrz Szponar.  

Z_ ca Burmistrza Marek Szponar – tak, to jest linia…, jeżeli można pani Przewodnicząca,  
dziękuję. Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, tak, chodzi o linię 505, która z 
dniem 12 maja została zlikwidowana. Są to linie komercyjne i niestety w tym 
wypadku przewoźnik bez powiadamiania nas tą linię zlikwidował. Natomiast nie 
jest to linia, która łączy gminę Jelcz-Laskowice z gminą Czernica, tylko właściwie 
gminę Jelcz-Laskowice poprzez Czernicę z Wrocławiem. Także problem jest 
jakby większy. Proszę państwa, do zadań własnych gminy należy organizacja 
przewozów na terenie gminy, czyli odpowiedzialni jesteśmy za komunikację 
miejską. Nie możemy, prawo nam nie pozwala tak prawdę mówią, żeby być 
organizatorem przewozów na terenie kilku gmin. Także tutaj jest…, natomiast 
prawo pozwala nam do tego, żeby podpisać porozumienie co do wspólnej 
komunikacji na terenie dwóch sąsiadujących gmin. I tutaj rozmawialiśmy zaraz 
po informacji o likwidacji linii 505 z panem Burmistrzem, co do właśnie wyjścia 
przez nas do, z propozycją do Wójta gminy Czernica o możliwość właśnie 
zorganizowania takiej linii, która by łączyła jednak dwie gminy, czyli Jelcz-
Laskowice z pętla, to są Łany już, z pętla przy, przy…, Łany, w miejscowości Łany 
tam jest, …,na rondzie tak…, przed rondem jest pętla. I takie rozmowy będziemy 
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chcieli przeprowadzić właśnie z Wójtem gminy Czernica. Zobaczymy jakie będą 
możliwości, jakie będą propozycje. Jeżeli się uda będziemy chcieli takie 
porozumienie i takie połączenie prowadzić. Drugie rozwiązanie, jest, bo tutaj 
wiem bo, zarazem sołtys jak i radny Miłoszyc w tej sprawie się wielokrotnie też 
kontaktował, wiem, że również podjęli działania związane z tym, żeby wystąpić 
do powiatu, żeby z kolei powiat również mógł wprowadzić kurs PKS-u na 
właśnie tych liniach likwidowanych przez 505 DLA. Dziękuję.    

V- ce  Przewodniczący  Rady  Miejskiej Stanisław Łukasik – dziękuję bardzo. Proszę bardzo,  
pan radny, pan Przewodniczący Woźniak.     

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję panie Przewodniczący.  
Wysoka Rado, panie Burmistrzu, chciałem poruszyć temat wcześniej poruszony 
przez pana radnego Skrzydłowskiego a pro po przebudowy ulicy Oławskiej. 
Szanowni państwo, dokładnie rok temu po pewnych wydarzeniach 
komunikacyjnych, które miały miejsce na skrzyżowaniu ul. Belgijskiej i 
Oławskiej, zwróciłem się z pismem do pana Burmistrza w sprawie rozważenia 
możliwości realizacji wspólnej inwestycji z powiatem oławskim, a mianowicie 
podjęcia działań w celu wybudowania w najbliższej, myślę, że dwu, trzyletniej 
przyszłości ronda, na właśnie tym skrzyżowaniu, Oławska, Belgijska i bodajże 
Jaskółcza. Szanowni państwo, pan radny Skrzydłowski wielokrotnie tutaj, znaczy, 
może nie tutaj akurat w tym miejscu, bo w tym miejscu chyba raz czy dwa razy, 
natomiast na komisji też spotkałem się z szyderczym podejściem do tego tematu, 
wyśmiewaniem, „bo pan Woźniak będzie nam budował rondo na ulicy Belgijskiej 
i Oławskiej”. Szanowni państwo, powiem szczerze…, powiem szczerze, ja się 
cieszę, że pan radny ma teraz pod koniec kadencji takie zaangażowanie w 
poprawę bezpieczeństwa. Widoczne, takie naprawdę…, chęć poprawy 
bezpieczeństwa. Tylko bardzo bym prosił, żeby pan naprawdę poważnie 
podchodził do tematu a nie tylko, poprzez działania fizyczne a nie tylko przy 
mównicy. Szanowni państwo…,     

V- ce  Przewodniczący   Rady   Miejskiej   Stanisław   Łukasik  –  przepraszam   panie  radny,  
interpelację poproszę.  

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – tak, dlatego zmierzam do  
meritum i chciałem tutaj poprosić pana Burmistrza o pewne kwestie, a 
mianowicie, panie Burmistrzu z informacji, którą dostałem od pana już w tamtym 
roku, pan podjął działania zwracając się do powiatu oławskiego w zakresie 
przygotowania koncepcji przebudowy odcinka od właśnie skrzyżowania tego 
newralgicznego z ul. Belgijska do skrzyżowania bodajże, z ul. Tańskiego. I mam 
prośbę panie Burmistrzu, ponieważ z racji tego czym się zajmuję, widzę wiele 
rzeczy związanych z tym co się dzieje na tym skrzyżowaniu i naprawdę 
nieodzownym, nieodzownym, nieodzowną potrzebą jest poprawa 
bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu, które jest na łuku. I bardzo bym prosił o 
to, żeby na następnej sesji pan Burmistrz w informacjach Burmistrza 
podejmowanych pomiędzy sesjami przekazał nam informację, jak wygląda 
sytuacja z pracami nad tą koncepcja, przebudową tego newralgicznego odcinka w 
naszym mieście, ze względu na to, że ja nie wyobrażam sobie, żeby w tej 
koncepcji nie było przebudowy. Właśnie takiej przebudowy tego skrzyżowania 
Belgijska, Oławska. Ja rozumiem, że to będzie powstawało wykonanie samego, 
samego ronda będzie za jakiś tam czas, ale jeżeli teraz nie dopilnujemy tego, żeby 
to było przygotowane to tego nie będzie przygotowane, to nie będzie 
przygotowane. A pamiętajmy, to co się dzieje dzisiaj. Firma Autoliv, za chwilę 
około dwóch tysięcy osób przybędzie, rozbudowa strefy. Szanowni państwo, 
urbanizacja postępuje właśnie w tej części miasta. Duża rozbudowa Osiedla 
Metalowców. Rosną bloki, dodatkowa komunikacja. Zaraz na ul. Oławskiej 
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powstaną nowe drogi, które…, do których się, budowy się przygotowujemy jako 
gmina. I tam tak duża, duże zagęszczenie ruchu po drugiej stronie, z tego co wiem 
będą budowane lada moment następne obiekty. My też jako gmina wspieramy 
naszą spółkę ZGM-TBS, rozbudowa budynków wielorodzinnych. Tam naprawdę 
musimy o to zadbać. Zadbać o dobrą koncepcję i wierzę w to, że pan Burmistrz 
tutaj będzie nad tym czuwał i odpowiednio będzie to nadzorował, i przekaże na 
następnej sesji nam wszystkim informację, jak to wygląda na dzień dzisiejszy. 
Bardzo dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję uprzejmie. Pan Burmistrz Piórko. 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo na…, mam  

nadzieję, że do następnej sesji sytuacja się zmieni, natomiast na dzień dzisiejszy 
sytuacja wygląda tak, że jest robiony projekt doświetlenia, to co żeśmy mówili, 
przejść dla pieszych i generalnie to będą przejścia te takie istotne na ul. 
Oławskiej. To będzie pierwszy etap, który nie zależy praktycznie od powiatu, bo 
tylko o zgodę powiatu na wejście na teren. Mam uzgodnione z zakładem 
energetycznym możliwości wpięcia do ich oświetlenia. Taki projekt się robi i 
myślę, że na jesień powinniśmy mieć już pierwsze oświetlenie…, doświetlone 
przejścia. Natomiast jeżeli chodzi o ul. Oławską bezsporny jest fakt, że potrzeba, 
jest potrzeba jej przebudowy. Ale już tu Burmistrz Szponar mówił, jest to ulica 
powiatowa. Ja prowadzę rozmowy z Kierownikiem Powiatowego Zarządu 
Drogowego w sprawie podpisania porozumienia na opracowanie koncepcji. Do 
dzisiaj jeszcze takie porozumienie nie zostało podpisane. Obiecał mi Kierownik, 
że znajdzie jakieś pieniądze, może w niewielkiej części, resztę myślę, że Rada 
przyklepie jako dofinansowanie. Bo nie łudźmy się, że bez dofinansowania 
cokolwiek zrobimy. Byleby tylko inicjatywa była niehamowana ze strony 
powiatu, takie porozumienie zostanie podpisane. I gdyby nam się udało w tym 
roku opracować koncepcję przebudowy to byłby sukces, natomiast nie chcę się 
tutaj wypowiadać na temat skrzyżowań i rond. Nie nam to tu rozsądzać, bo tą 
koncepcję będą opracowywali drogowcy, którzy się na tym znają. I jeżeli da się 
zrobić rondo, pewnie zrobimy rondo z uwagi na to, że to jest chyba 
najbezpieczniejsze i najlepsze rozwiązanie, bez skrzyżowań wielopoziomowych. 
Także mówię, że może do następnej sesji będziemy mieli o tyle więcej, że 
pewnie…, jeżeli dogadamy się, to wystąpię do państwa właśnie o zmiany w 
budżecie, żeby to, wpisać pozycję dofinansowanie powiatu do koncepcji. To 
byłby sukces. Natomiast mówię, doświetlenia na jesień będą. Dziękuję.     

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda  –  dziękuję   bardzo.   W   kolejności…,   pan  
Przewodniczący Woźniak zabierał raz głos, ale chce jeszcze ad vocem, proszę.  

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca.  
Panie Burmistrzu, to powiem tak, to żeby nie przedłużając, zróbmy wszystko, 
żeby ta umowa została podpisana, wszystko co oczywiście jest w granicach 
rozsądku, żeby ta umowa została podpisana i, żeby prace ruszyły, ponieważ to 
jest bardzo, bardzo oczekiwane od naszych mieszkańców i nie tylko naszych 
mieszkańców. Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję. W kolejności, pani radna Bar, potem  
pani radna Sypek, potem pan radny Skrzydłowski, proszę bardzo.       

Radna Marzena Bar – pani Przewodnicząca, szanowna Rado, chciałam złożyć wniosek o  
zamknięcie tej dyskusji w tym punkcie, ponieważ mamy na sali młodzież ze 
Szkoły Podstawowej nr 1, która czeka na punkt dziewiąty. Chodzi o nadanie 
imienia, patrona. Także ze względu na te dzieci…, albo przesunięcie bo, no 
niestety w tej chwili siedzą, słuchają nas, za bardzo nie jest to dla nich korzystne, 
tak mi się wydaje a już spędziły na tej sali ponad dwie godziny. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, a ja mam taką propozycję.  
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Państwo radni, pani radna Sypek myślę, że krótka wypowiedź, pan radny 
Skrzydłowski też krótka wypowiedź…, i pan radny Stachnio krótko, ale to jeszcze 
wcześniej przed panem Stachnio zgłaszał się pan radny Markowski, i proszę 
państwa też bardzo krótko. I proszę państwa…, pani radna Bar, czy pani zechce 
wycofać wniosek dla dobra tutaj wszystkich? …, prosimy do mikrofonu, wszystko 
nagrywane.     

Radna  Marzena  Bar  –  wycofuję  swój  wniosek,  w  takiej  sytuacji,  ale proszę naprawdę, nie  
róbmy tutaj sobie kampanii, tylko krótko.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  proszę  państwa,  bardzo  uprzejmie proszę  
państwa o krótkie wypowiedzi. I proszę bardzo, pani radna Sypek.  

Radna  Janina  Sypek  –  pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, panie Burmistrzu, po raz kolejny  
mam pytanie w sprawie ul. Szkolnej w Chwałowicach. Czy w tym roku 
mieszkańcy doczekają się remontu tej ulicy, czy będziemy jeszcze czekać? …, z 
tego co wiem już jest droga gminna, tak. Złożony został wniosek o drogę 
dojazdową do pól. Czy możemy liczyć na to, że w tym roku będzie jednak ta droga 
zrobiona.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko, proszę bardzo. 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – tak, potwierdzam, jest już…, droga jest własnością gminy, 

jest robiony projekt na drogę dojazdową do pól. Będzie złożony wniosek o 
dofinansowanie. Prawdopodobnie pierwszy będzie Grędzina, drugi 
prawdopodobnie dostaniemy na Chwałowice. Ale projekt będzie niezależnie od 
tego czy dostaniemy dofinansowanie, czy nie, bo umowa jest podpisana. 
Dziękuję.   

Radna Janina Sypek – dziękuję bardzo. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję. Pan radny Skrzydłowski, proszę. 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Pani  

Przewodnicząca, pozwolę sobie tylko odpowiedzieć na zarzuty pod moim 
adresem, które padły tutaj na sali pod pani nieobecność. Tutaj radny Woźniak w 
moim kierunku kierował pewne oszczerstwa i kłamstwa więc chciałbym to tylko 
wyprostować i proszę mi pozwolić na to. Tak więc panie radny Woźniak, 
Burmistrz Piórko może to potwierdzić, na temat ul. Oławskiej długo, długo, długo 
przed panem…, długo, długo, długo przed panem rozmawialiśmy na ten temat, o 
poprawę bezpieczeństwa, więc troszeczkę mi wstyd panie radny Woźniak, że pan 
reaguje dopiero wtedy kiedy się coś dzieje a nie potrafi pan zapobiec 
problemowi. Więc zdaje pan sobie z tego świetnie sprawę i pana wniosek z 
którym pan pobiegł do Gazety Powiatowej był zwykłym plagiatem, który 
wcześniej opozycja składała. Więc to nie była pana inicjatywa panie radny 
Woźniak, jak każda jedna inna. Jeżeli chodzi o skrzyżowanie ulicy Oławskiej z 
Wrocławską, tutaj na komisji dwa dni temu rozmawialiśmy również z 
Burmistrzem o tym, więc przypuszczam, że zaraz pan też przyjdzie i powie, że to 
pana zasługa. A jak najbardziej tutaj kwestie były poruszane wcześniej. A jeżeli 
chodzi o Starostwo Powiatowe panie Burmistrzu, w dniu wczorajszym byłem w 
Starostwie Powiatowym w kwestii ul. Oławskiej, w kwestii przystanków i 
Starosta (powiatowy) jest otwarty na rozmowy, więc bardzo proszę skierować 
wniosek i myślę, że sprawa jakoś pójdzie do przodu. Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Markowski,  
proszę uprzejmie. …, proszę państwa, jeszcze chwileczkę, jeszcze tylko dwie 
osoby i zro…, no to nie była interpelacja, bezwzględnie. …, dobrze, proszę bardzo, 
pan radny Markowski.  

Radny Karol Markowski – dziękuję bardzo pani Przewodnicząca. Wysoka Rado, szanowni  
panowie burmistrzowie, ja w takim krótkim temacie. My, myśmy kiedyś jako 
Komisja Samorządu i Prawa taki wniosek składali o rewitalizację tych 
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przystanków. Tam między innymi tych takich betonowych dużych na Oławskiej, 
Witosa i tam bodajże Miłoszyce. Miłoszyce to wiadomo przy okazji budowy ronda 
w tym miejscu, a te dwa przystanki chciałbym zapytać się, czy coś jakby z tą 
rewitalizacją ruszyło, czy ruszy. Jaki jest etap? Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Szponar.   
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – tak, Wysoka Rado, jak państwo zobaczyliście od miesiąca  

już trwa wymiana słupków przystankowych w ogóle wszędzie. Natomiast jeśli 
chodzi o konkretnie pytanie dotyczące ul. Oławskiej, tych dwóch przystanków, 
było wysłane zapytanie ofertowe, niestety w pierwszym terminie nikt się nie 
zgłosił. Zostało powtórzone, w drugim terminie została złożona jedna oferta, 
nawiasem mówiąc bardzo korzystana, w dobrej cenie i zostało praktycznie już 
podpisane, umowa na realizację tego, tej modernizacji. I powinna być zakończona 
z końcem czerwca.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. I pan radny Stachnio, proszę.  
Radny Ireneusz Stachnio - panie Burmistrzu, chciałbym nawiązać do pytania radnego  

Skrzydłowskiego dotyczące, czy była złożona apelacja. Pan zapewne odpowie 
radnemu, że sprawa dotyczy mnie, więc jestem osobą prywatną, więc takich 
informacji pan nie udziela, dlatego…, a pytanie radnego, intencją pytania radnego 
było uzyskanie odpowiedzi celem przedstawienia radnym, ponieważ ewentualna 
apelacja będzie skutkować generowaniem kosztów dalszych i podatnicy zapłacą 
za…, no spore pieniądze powiedzmy. Trzydzieści tysięcy teraz, w przyszłości 
jeżeli apelacja będzie, około siedemdziesięciu tysięcy. Panie Burmistrzu, 
korzystając z obecności pani Dyrektor Skierskiej chciałbym właśnie zadać 
pytanie, bo wczoraj minął termin składania apelacji. Czyli już wiadomo, czy 
apelacja została złożona, czy nie. Wyrok został ogłoszony dziewiętnastego 
kwietnia, wczoraj minął termin złożenia apelacji, oczywiście będziemy o tym 
wiedzieć, tylko chciałbym uzyskać odpowiedź, żeby radni mieli wiedzę czy dalej 
brniemy w koszty, czy nie. Tylko tyle. Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szczęśniak, proszę bardzo. 
Burmistrz  Bogdan  Szczęśniak  –  panie  radny  Stachnio,  odpowiem  tak  jak  panu  radnemu  

Skrzydłowskiemu, w trybie statutowym odpowiem. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, powiem tak, mam nadzieję,  

że już nikt nie chce w tym punkcie zabierać głosu, ale oczywiście jeżeli ktoś chce, 
to bardzo proszę, …, nie ma. Proszę państwa, i do młodzieży, i do pań dyrektor się 
zwracam ze Szkoły nr 1, ponieważ w punkcie następnym, siódmym, mamy też 
zaproszonego gościa, to ja zaraz tutaj się skonsultuję, co w tej sprawie zrobić. 
Natomiast w razie czego państwa punkt, to jest trzeci w kolejności po przerwie. 
…, tak. Proszę państwa, dziesięć minut przerwy.      

 
Po przerwie 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, punktu numer siedem. Jest to punkt pod  

nazwą – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, 
gm. Jelcz-Laskowice – „MPZP Witosa-Treski”.     

 
Od. pkt 7 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – witam serdecznie projektanta planu, pana  

Wojciecha Marszałka. Witam uprzejmie. W razie gdybyście państwo mieli jakieś 
uwagi, to bezpośrednio można się zapytać. I teraz przed omówieniem projektów 
uchwał, całego bloku, ja zgłaszam taki wniosek, o nie odczytywanie projektów 
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uchwał od punktu numer 7 do punktu 11. Nas na sali jest w tej chwili osiemnastu 
radnych, więc możemy głosować. Kto z państwa radnych jest za wnioskiem o nie 
odczytywanie projektów uchwał od punktu numer 7 do punktu numer 11, proszę 
o podniesienie ręki,     
 
za – 18 (jednogłośnie) 
- wniosek został przyjęty - . 
 

(w głosowaniu nie brali udziału: radna Teresa Kotowicz i radny Jacek Hełka, którzy chwilowo 
byli nieobecni na sali obrad) 
 

Proszę państwa, czy w sprawie tego pierwszego projektu uchwały są jakieś 
pytania?, czy ktoś chciałby o coś zapytać, czy pana Burmistrza, czy pana 
projektanta, jest taka sposobność, jest taka możliwość…, nie widzę. W takim razie 
oddam głos w tej chwili panu Burmistrzowi Piórko, który wyjaśni nam sposób 
jakby przyjęcia tej uchwały, który jest zawiązany z załącznikiem numer 2. Proszę 
bardzo oddaję panu Burmistrzowi głos. 

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, w trakcie  
opracowywania planu i wyłożenia go do publicznego wglądu od dnia 16 marca 
2018r. do dnia 05 kwietnia 2018r. wpłynęło dwie uwagi dotyczące tego planu. 
Jedna wniesiona została w dniu 29 marca przez osoby fizyczne dotyczące 
wnioski o wprowadzenie na działkach nr 31 i 32 AM – 41 terenów zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej i usług o symbolu 2MN/U. To jest jedna…,  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  panie Burmistrzu, przeproszę na sekundkę.  
Macie to państwo w załączniku numer 2. Już oddaję panu ponownie głos.  

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – i proszę państwa druga uwaga wniesiona pismem z dnia  
31 marca 2018r. również przez osoby fizyczne, która kwestionuje konieczność 
zaprojektowania drogi 1KD-D i 3KD-D na działce numer 16 AM – 41. Te uwagi 
nie zostały uwzględnione przez Burmistrza i zarządzeniem z 27 kwietnia 2018r. 
Burmistrz nie uwzględnił tychże uwag, zarówno jednej jak i drugiej. Istąd proszę 
państwa winniście państwo jako Rada przegłosować za nim będziecie głosowali 
treść uchwały, czyli przyjęcie planu, przegłosować pojedynczo poszczególne 
uwagi. Nie przyj…, nie odrzucenie tychże uwag spowoduje to, że procedura 
planistyczna wraca do punktu wyjścia. I prośba moja, żebyście państwo odrzucili 
te dwie uwagi, i później przyjęli projekt planu. Dziękuję.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy to jest jasne?, czy to wymaga jakiegoś  
jeszcze wyjaśnienia?, proszę bardzo, to jest ten moment. Czyli podsumowując, 
abyśmy skutecznie podjęli tę uchwałę, dwie uwagi, które zostały zapisane w 
załączniku numer 2, przed głosowaniem całej uchwały, Rada Miejska winna 
odrzucić w głosowaniu, które ja przeprowadzę osobno. Czy ktoś chciałby zabrać 
głos?..., nie widzę. W takim razie proszę państwa, głosowanie za odrzuceniem 
uwagi, która dotyczy, załącznik numer 2 podpunkt 1, wniesionej pismem z dnia 
29 marca 2018r. przez osoby fizyczne dotyczącej wniosku o wprowadzenie na 
działkach nr 31 i 32 AM – 41 terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i 
usług o symbolu 2MN/U. Kto z państwa radnych jest za odrzuceniem tej…, 
pojedynczo głosujemy, tej uwagi, proszę o podniesienie ręki, …, a ja się wcześniej 
pytałam, i przechodzimy do głosowania, i teraz jest pytanie. Kto z państwa 
radnych jest za tym odrzuceniem tej uwagi, proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 15 
przeciw - - 
wstrzymało się – 3 
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- uwaga została odrzucona - . 
 
(w głosowaniu, pomimo obecności na sali obrad, nie brali udziału: radna Krystyna Dekret i 
radny Krzysztof Skrzydłowski) 
 

Następna uwaga dotyczy – wniesiona pismem z dnia 31 marca 2018r. przez 
osoby fizyczne, która kwestionuje konieczność zaprojektowania drogi 1KD-D i 
3KD-D na działce numer 16 AM – 41. Kto z państwa radnych jest za odrzuceniem 
tej uwagi, proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 16 
przeciw - - 
wstrzymało się – 3 
- uwaga została odrzucona - . 

 
(w głosowaniu, pomimo obecności na sali obrad, nie brał udziału radny Krzysztof 
Skrzydłowski) 
 

I w tej chwili głosujemy całą uchwałę proszę państwa. Kto z państwa radnych jest 
za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, 
gm. Jelcz-Laskowice – „MPZP Witosa-Treski”, proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 18 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta .  

 
(w głosowaniu, pomimo obecności na sali obrad, nie brali udziału: radna Krystyna Dekret i 
radny Krzysztof Skrzydłowski) 

 
UCHWAŁA NR XLVII . 362 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  
                      dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice –  
                     „MPZP Witosa-Treski”. 
 
Dziękuję bardzo panu projektantowi, dziękujemy za obecność. Do widzenia. 
Przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to punkt numer osiem – podjęcie 
uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania z dnia 19 kwietnia 2018 r. do 
usunięcia naruszenia prawa przez uchwałę Nr XX.121.2012 Rady Miejskiej w 
Jelczu-Laskowicach z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia zmiany 
MPZP dla terenu położonego w Miłoszycach, zatwierdzonego Uchwałą Nr 
XXXVI/305/2001 Rady Miejskiej z dnia 1.06.2001 r. . 

 
Od. pkt 8 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  czy  są  jakieś  pytania w tej sprawie?..., nie  

widzę. Kto z państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały, proszę o 
podniesienie ręki,   
 
za – 17 (jednogłośnie) 
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- uchwała została podjęta - . 
 
(w głosowaniu, pomimo obecności na sali obrad, nie brali udziału: radna Krystyna Dekret, 
radny Krzysztof Skrzydłowski i radny Ireneusz Stachnio) 
 

UCHWAŁA Nr XLVII . 363 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie rozpatrzenia wezwania z dnia 19 kwietnia 2018 r. do usunięcia naruszenia 
                         prawa przez uchwałę Nr XX.121.2012 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
                         z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia zmiany MPZP dla terenu  
                         położonego w Miłoszycach, zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVI/305/2001  
                         Rady Miejskiej z dnia 1.06.2001 r. .  

 
Proszę państwa, przechodzimy do punktu numer dziewięć, który brzmi – 
podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej nr 1 
w Jelczu-Laskowicach. 

 
Od. pkt 9 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca   Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  ponieważ  młodzież  się…,  pan  Burmistrz  

Szczęśniak, proszę uprzejmie.  
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – szanowni państwo, chciałbym wnieść autopoprawkę do  

projektu tej uchwały. Wdarła się oczywista pomyłka pisarska. W paragrafie jeden 
powinien być zapis „nadaje się Publicznej Szkole Podstawowej nr 1 w Jelczu-
Laskowicach imię: Świętego Jana Pawła II. Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, i to jest ten moment na który  
czekała młodzież, czekała pani Dyrektor, pani Wicedyrektor. Nie odczytujemy 
projektu uchwały. Pan Burmistrz wniósł autopoprawkę do paragrafu pierwszego. 
I poddaję ten projekt uchwały pod głosowanie. Kto z państwa radnych jest za 
przyjęciem uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej 
nr 1 w Jelczu-Laskowicach, proszę o podniesienie ręki,  

 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr XLVII . 364 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej nr 1 
                      w Jelczu-Laskowicach. 
 
O głos prosiła pani Dyrektor Małgorzata Engel. Proszę uprzejmie, zapraszam do 
mównicy.  

Dyrektor PSP Nr 1 Małgorzata Engel – ja chciałabym w imieniu swoim i całej społeczności  
szkolnej, w imieniu rady pedagogicznej, w imieniu rodziców, w imieniu 
młodzieży, serdecznie podziękować za dzisiejszy moment. Za to, że państwo 
przyjęli uchwałę, która nadaje naszej szkole, Szkole Podstawowej nr 1 imię 
Świętego Jana Pawła II. Chcę tutaj zadeklarować również w imieniu swoim i tak 
jak powiedziałam, całej społeczności szkolnej, że będziemy wypełniać, 
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realizować wszystkie wartości, którymi obdarzył społeczeństwo polskie Święty 
Jan Paweł II. Ja tylko chcę tutaj na marginesie, przepraszam pozwolę sobie na 
taką uwagę. Państwo pracują, obradują w sali, w której wisi portret tego 
człowieka, tego świętego. Nie wiem czy to jest czas i miejsce, ale naprawdę nie 
mogę sobie odmówić skoro jestem przy mikrofonie, żeby zaapelować do państwa 
niektórych radnych, żeby również wszystkie wartości, które przyświecają, mam 
nadzieję wszystkim ludziom dobrej woli, a których orędownikiem był właśnie 
Święty Jan Paweł II, żeby na tej sali były respektowane. Raz jeszcze dziękuję za 
przyjęcie uchwały i dziękuję za oddanie mi głosu. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję pani Dyrektor, dziękuję pani  
Wicedyrektor, dziękuję młodzieży. Jeżeli chcecie z nami pozostać, to zapraszam, 
ale myślę, że już chyba na dzisiaj dosyć wrażeń, więc nawet nie czekając na 
przerwę, jeżeli państwo chcecie opuścić salę, to bardzo dziękuję państwu za 
obecność. A apel pani Dyrektor odnoszę do nas wszystkich, i myślę, że to każdy 
niech sobie weźmie do serca. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego 
punktu, punkt dziesiąty – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Jelcz-Laskowice.  

 
Od, pkt 10 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę bardzo, Burmistrz Szczęśniak. 
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, szanowni państwo, w  

świetle podjętej wcześniej przez państwa uchwały, wnoszę autopoprawkę. W § 1 
pkt 2 ust. 1 „Oddział przedszkolny w Publicznej Szkole Podstawowej nr 1 im. 
Świętego Jana Pawła II w Jelczu-Laskowicach, ul. Świętochowskiego 1, 55-220 
Jelcz-Laskowice”. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy państwo zdążyli sobie zanotować?,  
widzicie gdzie jest autopoprawka, tak. dobrze. Czy ktoś w tej sprawie chciałby 
zabrać głos?..., nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych 
jest za przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką, którą wprowadził dzisiaj 
Burmistrz…, kto z państwa jest za przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką, 
proszę o podniesienie ręki,  
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta -. 
 
UCHWAŁA Nr XLVII . 365 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 
                      w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
                      Gminę Jelcz-Laskowice. 
 
Przechodzimy do punktu numer jedenaście – podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr XXIV.195.2016 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 
30.09.2016 r. w sprawie centrum usług wspólnych dla jednostek organizacyjnych 
Gminy Jelcz-Laskowice. 

 
Od. pkt 11 – porządku obrad Sesji. 
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Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata  Bejda  –  oddaję  panu  Burmistrzowi  głos,  proszę  
uprzejmie. 

Burmistrz   Bogdan  Szczęśniak  –  proszę  państwa,  analogicznie,  paragraf  trzeci  otrzymuje  
brzmienie: „jednostkami obsługiwanymi przez ZEA są:” i w punkcie jeden 
„Publiczna Szkoła Podstawowa nr 1 im. Świętego Jana Pawła II”. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. czy są jakieś pytania w  
związku z tym?..., nie widzę. W takim razie przystępujemy do głosowania 
projektu uchwały wraz z autopoprawką. Kto z państwa radnych jest za 
przyjęciem tej uchwał wraz z autopoprawką, proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta -. 
 
UCHWAŁA Nr XLVII . 366 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie zmiany uchwały nr XXIV.195.2016 Rady Miejskiej 
                     w Jelczu-Laskowicach z dnia 30.09.2016 r. w sprawie centrum usług  
                     wspólnych dla jednostek organizacyjnych Gminy Jelcz-Laskowice. 

 
Proszę państwa, przechodzimy do punktu dwunastego, to jest ten punkt, który 
został wprowadzony dzisiaj przez pana Burmistrza. Proszę o chwileczkę 
cierpliwości. 

 
Od. pkt 12 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – i ten projekt uchwały, ponieważ nie mieliśmy  

tego w materiałach ja odczytam. To jest projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wzniesienie pomnika „Do Wolnej i Niepodległej…”- w setną rocznicę 
odzyskania przez Polskę niepodległości, przy ul. Wincentego Witosa w Jelczu-
Laskowicach. 
- Przewodnicząca odczytała w/w projekt uchwały. 
Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos?..., pan radny Stachnio, proszę.  

Radny Ireneusz Stachnio – panie Burmistrzu, moje pytanie dotyczy tego obelisku, który w tej  
chwili się znajduje, czyli tutaj na tym planie jest, załącznik numer jeden, on 
wprawdzie się znajduje, tylko chciałem się upewnić, czy obelisk, pomnik 
pierwszych osadników będzie stał obok tego nowego pomnika? To jest moje 
pierwsze pytanie. Bo jest tutaj wprawdzie naniesiony, tylko taka kwestia już 
upewnienia się. I moje drugie pytanie, z jakiego materiału będzie zrobiony? I tyle.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szczęśniak, proszę uprzejmie.  
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – szanowni państwo, może trochę nawiążę do genezy. W  

ubiegłym roku powołałem taki komitet honorowy dotyczący kwestii właśnie 
budowy pomnika z okazji setnej rocznicy odzyskania przez Polskę 
niepodległości. Do komitetu tego zaprosiłem księdza dziekana Nowickiego, panią 
Dyrektor Skierską, pana Dyrektora Pilawę, panią radną Iwonę Płaczek. Ponadto 
Przewodniczącą Stowarzyszenia Pracodawców panią Renatę Godlewską, Prezesa 
OSP Lecha Sofińskiego i Zastępcę pana Marka Szponara. Długo rozważaliśmy 
różne rozwiązania. Wbrew pozorom to nie było łatwe. Padały głosy, żeby ten 
obelisk, który dzisiaj jest, żeby ewentualnie go usunąć, zostawić tablicę tylko. 
Drugi pomysł, czy tam kolejny, był taki, że ten obelisk zostaje w tym miejscu, w 
którym jest, ewentualnie obudujemy go płytami granitowymi a obok postawimy 
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drugi już tyczący setnej rocznicy odzyskania niepodległości. No ale z drugiej 
strony rodziło się pytanie, no mamy dwa obok siebie, obelisk, pomnik, będzie 
święto, gdzie te kwiaty składać. Czy pod tym, czy pod tym. W związku z tym 
zaproponowałem i zostało to przyjęte, że oczywiście obelisk zostaje w takim 
kształcie jak jest teraz, natomiast ten blok będzie jakby poszerzony i obok stanie 
już pomnik ten właściwy tyczący setnej rocznicy odzyskania przez Polskę 
niepodległości. Proszę państwa, materiał jaki będzie użyty, to będzie granit. Ta 
dolna część, ten nazwijmy monument będzie oklejony płytą granitową ciemną, 
niemalże szarą, ten cokół pionowy również, natomiast ta część obrazująca kontur 
Polski przedwojennej z ekspozycją Polski współczesnej i z tym krzyżem 
granicznym na górze, bo to jest tak zwany krzyż graniczny, będzie wykonana też 
z granitu, ale szarego. Czyli jakby dwu kolorystyczny będzie. Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa jeszcze 
                         chciałby zabrać głos?..., pan Burmistrz Szczęśniak, jeszcze raz.        
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – jeszcze uzupełnię proszę państwa, bo jak państwo widzicie  

na tym cokole jest miejsce na tablicę, tak. Co prawda tam nie jest nic napisane 
jeszcze, bo to był projekt zrobiony w skali, wiernie przygotowany przez pana 
projektanta, pana profesora, i zastanawialiśmy się, jaki tam umieścić napis. Pani 
radna Płaczek przygotowała kilkanaście wersji i drogą eliminacji wybraliśmy 
napis o następującej treści: „Wolność jest wielkim dobrem wówczas kiedy 
umiemy świadomie jej używać…”. Jest to cytat Świętego Jana Pawła II. I dalej 
będzie: „w setna rocznicę odzyskania niepodległości mieszkańcy ziemi 
jelczańsko-laskowickiej, 11 listopad 2018r.”. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa chciałby  
zabrać głos?..., nie widzę. W takim razie przystępujemy do głosowania. Kto z 
państwa radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wzniesienie pomnika „Do Wolnej i Niepodległej…”- w setną rocznicę odzyskania 
przez Polskę niepodległości, przy ul. Wincentego Witosa w Jelczu-Laskowicach, 
proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała został podjęta -. 
 
UCHWAŁA Nr XLVII . 367 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika „Do Wolnej 
                      i Niepodległej…”- w setną rocznicę odzyskania przez Polskę  
                      niepodległości, przy ul. Wincentego Witosa w Jelczu-Laskowicach. 
 
Przechodzimy do punktu numer trzynaście. To jest również punkt, który w dniu 
dzisiejszym pan Burmistrz wprowadził do porządku obrad – projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli. 

 
Od. pkt 13 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – odczytuję projekt uchwały. 

- Przewodnicząca odczytała w/w projekt uchwały. 
Pan Burmistrz Szczęśniak, proszę bardzo oddaję głos. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, szanowni radni, drodzy państwo, jest  
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to swego rodzaju trochę kuriozalna uchwała. Poproszę za moment pana 
Kierownika Waldemara Chmielewskiego, który w okresie letnim nadzoruje 
ośrodek nad stawem. Kuriozalna dlatego, że określa, że w danym miejscu, w 
danym, że tak powiem przedziale odległościowym kąpielisko może trwać w roku, 
w roku powtarzam, trzydzieści jeden dni. No ktoś zapomniał, że wakacje mają 
trochę więcej niż trzydzieści jeden dni. Jest to problem wszystkich samorządów 
w całej Polsce gdzie są te akweny z wodą stojącą. Różne gminy w różny sposób to 
rozwiązują. Teraz się głośno o tym mówi w telewizji, proszę posłuchać. 
Natomiast poproszę pana Kierownika Chmielewskiego o wytłumaczenie, z czego 
to wynika, na jakiej podstawie i jakie są możliwości na przyszłość.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – bardzo proszę, zapraszam pana Kierownika  
Chmielewskiego do mikrofonu. 

Kierownik Pływalni Miejskiej w J-L Waldemar Chmielewski – pani Przewodnicząca,  
Wysoka Rado, panowie burmistrzowie, pani Skarbnik, w dniu 01 stycznia 
bieżącego roku weszło w życie nowe prawo wodne. Celem uchwałodawcy tego 
prawa wodnego jest stworzenie na terenie naszego kraju typowych kąpielisk z 
normami europejskimi, z odpowiednia infrastrukturą, z pełną kontrolą wody, z 
bieżącą kontrolą profilu wody. Do dnia wejścia w życie uchwały funkcjonowały 
dwa pojęcia, kąpielisko i miejsce wykorzystywane do kąpieli. To co w 
poprzednich latach miało u nas miejsce, czyli miejsce wykorzystywane do kąpieli 
w okresie trwania…, ponad dwa miesiące. Nowa ustawa wprowadziła kolejne 
pojęcie, tak jak pan Burmistrz tutaj powiedział, oprócz kąpieliska wprowadzono, 
miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli, z zastrzeżeniem, że na danym 
terenie to miejsce może tylko trwać trzydzieści dni kalendarzowych. Ustawa 
nałożyła wiele dyrektyw, które w naszym przypadku, i tak jak i pan Burmistrz 
tutaj powiedział, w skali kraj, obciążyły znacznie gminy, gestorów tych obiektów 
i te dyrektywy w bieżącym roku, w 2018 nie pozwoliły nam na utworzenie 
typowo kąpieliska ze względów na wielkie procedury tworzenia tych kąpielisk 
związane, tak jak powiedziałem, z infrastrukturą, z pobieraniem wody i też 
terminami poszczególnych uchwał tutaj ze strony gminy. Moją propozycją jest 
utworzenie tego kąpieliska w tym miejscu, które zawsze było, na okres 22 
czerwca do…, przepraszam 23 czerwca do 22 lipca z pełną obsługą ratowniczą. 
Następna propozycja jest dzień przerwy jakby na reorganizację i utworzenie 
kolejnego miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli, ale po drugiej 
stromnie stawu.  Poprzedni rejon zostaje plażą dziką z dozorem ratownika, który 
będzie gdzieś tam w okolicach pływalni a drugie miejsce mamy po drugiej…, 
jakby następny miesiąc. Niestety tak w kraju jest, są absurdy totalne. W tej chwili 
gminy robią na tej zasadzie, że na jednym kąpielisku wyznaczają teren 
pięćdziesięciu metrów z jednej strony kąpieliska, w drugim terminie wskazują 
dosłownie to samo kąpielisko przesunięte o dwadzieścia metrów. Jest to też 
jakieś obejście tego prawa, ale to co w tej chwili się dzieje odnośnie tego prawa 
wodnego, to są totalne absurdy. Myślę, że to jest rozwiązanie na dzień…, na rok 
bieżący. Tutaj prośba do państwa jako radnych tej kadencji, w następnej kadencji, 
infrastruktura tego kąpieliska, które jest pod zarządem Pływalni Miejskiej już 
dziewiąty sezon, wiecie jaka jest państwo, bo są kontrole odpowiednich komisji, 
ale tak jak wcześniej powiedziałem, intencją ustawodawcy jest stworzenie 
naprawdę tych kąpielisk porządnych, na odpowiednim standardzie. I propozycja 
moja, przyszłościowo, żeby w następnym roku starać się o miano tego kąpieliska, 
bo na dzień dzisiejszy, to co w tej chwili dzieje się w Polsce, to raptem statut 
kąpieliska zyskało tylko dwieście jednostek. Jedna piąta praktycznie wszystkich 
kąpielisk ma statut typowego kąpieliska, pozostałe są w takiej strukturze jak my 
w tej chwili. Czyli musimy się zastanowić nad poprawą tej struktury i 
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infrastruktury, i później dążyć do tego, żeby dany akwen był monitorowany 
praktycznie przez cały rok. Dziękuję bardzo.       

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej  Beata  Bejda –  dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Szponar,  
proszę bardzo.     

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zgodnie z  
wspomnianym prawem wodnym z 2017 roku, projekt tej uchwały należało 
poddać do zaopiniowania trzem instytucjom. I tak, Powiatowy Inspektor 
Sanitarny w Oławie, Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie we 
Wrocławiu oraz Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska we Wrocławiu 
zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  dziękuję  bardzo.  Pan  radny Skrzydłowski,  
proszę. 

Radny  Krzysztof  Skrzydłowski  –  dziękuję  pięknie.  Szanowni  państwo,  panie  Burmistrzu,  
mam tylko jedno pytanie, czemu tą uchwałę dostajemy dzisiaj za pięć dwunasta?  

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – proszę państwa, tak jak powiedziałem, jest świeże prawo,  
które nakłada nowy obowiązek na gminy. Jeżeli chcemy zrobić kąpielisko na 
starych zasadach, niestety to prawo musimy szanować i musieliśmy mieć 
wspomniane opinie. Do czasu, tak prawdę mówiąc otrzymania opinii, no nie 
mogliśmy przedstawić Wysokiej Radzie projektu uchwał. Natomiast ze względu 
na to, że faktycznie czas już był bardzo, bardzo krótki, taka decyzja została 
podjęta i projekty uchwał zostały państwu przekazane na sesji w dniu 
dzisiejszym.     

Radny Krzysztof Skrzydłowski – a mógłbym poznać datę ostatniej opinii? 
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – dwudziesty czwarty. …, ten miesiąc. 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – maj. …, dziękuję.  
Przewodnicząca  Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, pani radna Teresa Kotowicz,  

proszę.  
Radna Teresa Kotowicz – panowie burmistrzowie, Wysoka Rado, szanowni goście, temat tego  

kąpieliska przed laty wielokrotnie wspominałam zresztą przy poparciu pani 
Przewodniczącej, że to jest nasza perełka. Zawsze starałam się, żeby zadbać o ten 
teren, bo mnóstwo osób tu wypoczywa i jakiś czas każdy był zadowolony, był 
jakiś pomost, coś się tam działo, potem nagle to wszystko poszło w niepamięć, w 
niebyt, dewastację. Ja jestem tylko ciekawa, odniosę się do tej uchwały, jak 
rozwiążemy ten problem, jak z jednej strony dno akwenu było badane przez 
nurków i tam względnie jest wyrównany teren. Skoro my przeniesiemy na drugą 
stronę, tam jest bardzo nierówno i są naprawdę doły. Także sądzę, że będą to na 
pewno koszty. W tym temacie to na pewno pan prezes Chmielewski będzie miał 
wiedzę, że to będzie bezpieczne, to nie powiedziałabym, bo ludzie i tak się dzisiaj 
kąpią tam gdzie trzeba, i nie trzeba trochę wody, kałuża, to do tej wody wchodzi. 
Ale do tego jeszcze skoro my mamy to traktować jak kąpielisko, tak to rozumiem, 
to wypadałoby trochę zrobić porządku na około tego kąpieliska, tego stawu. Bo 
zawsze o tym mówię, że tam są dziury, doły. Dobrze, że są śmietniki, ale te doły 
panowie przed otwarciem, przed sezonem, na tej drodze od ulicy Oławskiej, to 
prosiłabym, żebyście na to zwrócili uwagę. Tam nie idzie przejść a co dopiero jak 
jeżdżą rowerami, samochodami. W tym temacie prosiłabym o zwrócenie na to 
uwagi. No i jeszcze jedna rzecz, skoro będziemy przenosić te, z jednej strony na 
drugą stronę, no to też by trzeba było odległości wytyczyć, to jest raz, a po drugie 
z tymi trzcinami zrobić też porządek jakiś. Chociaż nie wiem czy ochrona 
środowiska w tym temacie się zgodzi, bo tam jednak jak się mówi, są ptaszki, 
węże i różne inne krzaczki do góry nogami. Mam jeszcze takie pytanie, czy jeżeli 
my już to zagospodarujemy, tak raz tu, raz tam, to czy będzie to odpłatne?, czy 
będziemy w przyszłości to grodzić? Był duży plan na to, że będziemy robili 
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ośrodek, potem będziemy robić całe to kąpielisko i wyszło jak wyszło.  Z góry 
nam kazali, my zrobimy, ale jeszcze raz zaznaczam, nie jest to bezpieczne. Ta 
woda ma nierówny, bardzo nierówne dno. Brzegi jak się masz a w środku jest 
niecka, tak w kształcie wanny z dołami, i to głębokimi. Dziękuję bardzo.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Piórko. 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, ja nie będę się  

tu odnosił do dna stawu bo akurat nie wiem jak wygląda i nie znam się na tym, 
natomiast mówię, jest to pokłosie no nie przemyślanej do końca ustawy prawo 
wodne, które wprowadziło wiele, wiele mankamentów. Natomiast chcę tu 
państwu przypomnieć, że już jest pozwolenie na użytkowanie sieci 
wodociągowej nowej, już jest sieć miej…, woda miejska na ośrodki i kanalizacja z 
przepompownią ścieków. Nie wiem czy już się rozpoczęły, czy lada moment 
rozpocznie się wymiana instalacji elektrycznej wewnętrznej. Także tutaj proszę 
państwa te nakłady, które zostały poniesione one temu służą, że ta infrastruktura 
się poprawi, no ale tak jak mówię, no dużo to pracy jeszcze wymaga. Nie mniej 
jednak już Sanepid nie będzie mógł mieć zastrzeżeń do wody, ale nie kąpielowej 
tylko do wody spożywczej dla celów spożywczych, to już nie będzie miał 
zastrzeżeń bo woda będzie ze stacji w Piekarach. Do kanalizacji sanitarnej już 
beczkowóz nie będzie wywoził, bo jest zrobiona kanalizacja i przepompownia 
ścieków. Instalacja elektryczna będzie chyba, jak się nie mylę do piętnastego 
czerwca wymieniona, wewnętrzna. Także te nakłady są i ten ośrodek za kilka lat 
na pewno będzie zupełnie inny. Co się w między czasie w przepisach zmieni, tego 
nie wiem. Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa jeszcze  
chciałby zabrać głos?..., nie widzę. W takim razie przystępujemy do głosowania. 
Kto z państwa jest za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli, proszę o 
podniesienie ręki,  
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała został podjęta -. 
 
UCHWAŁA Nr XLVII . 368 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie  
                      wykorzystywanego do kąpieli. 
 
Przechodzimy do punktu numer czternaście – podjęcie uchwały w sprawie zmian 
budżetu miasta i gminy na 2018 rok.  

 
Od. pkt 14 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szczęśniak, proszę bardzo. 
Burmistrz   Bogdan   Szczęśniak  –  pani  Przewodnicząca,  szanowni  radni,  drodzy  państwo,  

mamy tutaj do przedstawienia państwu autopoprawki do projektu zmian w 
budżecie, i prosiłbym panią Skarbnik o odczytanie tych autopoprawek.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  pani  Skarbnik, bardzo proszę, oddaję pani  
głos. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Harań-Klimek – dziękuję. Drodzy państwo, chciałabym państwu  
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przedstawić autopoprawkę do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmian 
budżetu miasta i gminy na 2018 rok.  
W § 1 zwiększyć wydatki budżetowe, po zapisie: w rozdziale 80104 Przedszkola, 
paragrafie 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 85.000zł 
- „Opracowanie koncepcji budowy żłobko-przedszkola”, dodać zapis: w rozdziale 
80110 Gimnazja, paragrafie 2710 Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną 
między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych 
zadań bieżących o kwotę 100zł.  
Po zapisie: w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdziale 
92113 Centra kultury i sztuki, paragrafie 2480 Dotacja podmiotowa z budżetu dla 
samorządowej instytucji kultury o kwotę 250.000 zł, wykreślić zapis: rozdziale 
92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami, paragrafie 4340 Zakup usług 
remontowo – konserwatorskich dotyczących obiektów zabytkowych będących w 
użytkowaniu jednostek budżetowych o kwotę 125.000zł, i dodać zapis: o w 
rozdziale 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami, paragrafie 6050 
Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych  o kwotę 125.000 zł - budowa 
pomnika, i w kontekście tego, że podjęliście państwo poprzednią uchwałę, jak 
będzie się ten pomnik nazywał, tu będzie zmiana „Do Wolnej i Niepodległej…”. 
Paragraf trzeci, wykreślić zapis: Zwiększyć przychody budżetowe w § 950 z 
tytułu wolnych środków finansowych o kwotę 670.000 zł z przeznaczeniem na 
sfinansowanie deficytu budżetowego, i dodać zapis: Zwiększyć przychody 
budżetowe w § 950 z tytułu wolnych środków finansowych o kwotę 670.100 zł z 
przeznaczeniem na sfinansowanie deficytu budżetowego. Budżet po zgłoszonej 
autopoprawce będzie się przedstawiał następująco: 
Dochody ogółem            97 740 955,76  zł. w tym:  
Dochody bieżące            89 409 455,76 zł.     
Dochody majątkowe        8 331 500,00 zł.   
 
Wydatki ogółem          110 595 183,76  zł, w tym:   
Wydatki bieżące             82 731 161,88  zł.     
Wydatki majątkowe      27 864 021,88  zł.  
 
Przychody                         14 102 228,00 zł.  
Rozchody                             1 248 000,00 zł.  
 
Deficyt budżetu               12 854 228,00 zł.  
Pokrycie deficytu budżetu 
- wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2, pkt 6 ustawy o f.p. 5 102 228,00 zł.  
- kredyt                                                                                7 752 000,00  zł.  

 
Rozchody budżetu             1 248 000, 00 zł.  
Źródła finansowania rozchodów - kredyt  1  248 000,00  zł. 
Ja krótko państwu powiem skąd ta autopoprawka i dlaczego. Jak co roku 
podpisujemy porozumienie ze Starostwem Powiatowym dotyczące 
elektronicznego naboru uczniów do klas gimnazjalnych. Zazwyczaj to 
porozumienie było w wysokości 777zł, w tym roku jest delikatna zmiana, 
porozumienie będzie w kwocie 829zł, stąd te sto złotych musieliśmy dodać w 
rozdziale 80110 tak, żebyśmy mogli podpisać porozumienie z powiatem. 
Natomiast zmiana, którą państwo widzicie w rozdziale 921 Kultura i ochrona 
dziedzictwa narodowego dotyczy przeniesienia kwoty 125.000zł z paragrafu 
4340 do paragrafu 6050, ale to jest konsekwencja tych uchwał, które państwo 
podjęliście przedtem i dotyczą, te uchwały dotyczyły budowy pomnika. Dziękuję.  
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  czy  są  jakieś  pytania,  czy  ktoś z państwa  
chciałby zabrać głos?..., pan radny Skrzydłowski, proszę.    

Radny  Krzysztof  Skrzydłowski –  dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Szanowni państwo,  
panowie burmistrzowie mam pytanie odnośnie opracowania koncepcji budowy 
żłobko-przedszkola. Rozumiem, że to nie są środki przeznaczone na projekt 
budowlany? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szczęśniak, proszę. 
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, faktem jest, że na  ostatniej sesji  

przekazałem państwu informację, że na bieżącej majowej sesji przygotuję zmiany 
w budżecie dotyczące wykonania projektu budowlanego, to jest fakt, tak 
powiedziałem, ale później po konsultacjach uznaliśmy, że zaczniemy od 
koncepcji. Na czym polegałaby ta koncepcja?, bo jeżeli projekt, to już trzeba 
wskazać konkretne miejsce i projektant dopasowuje zgodnie z prawem i 
normami, wykonuje taki projekt, natomiast nie wykluczamy rozbudowy 
istniejących przedszkoli. Byłoby to o tyle korzystne, że infrastruktura czy to 
drogowa, czy generalnie infrastruktura już jest, tak. Czyli o tyle byłoby taniej. 
Stąd koncepcja, czy rozbudowa istniejących obiektów, czy ewentualnie budowa 
zupełnie nowego przedszkola, żłobko-przedszkola, i gdzie, bo mamy kilka 
lokalizacji. Stąd najpierw koncepcja, wybieramy najlepszy układ, najlepsze 
finansowo też rozwiązanie i wtedy projekt budowlany na wskazanym miejscu, 
czy wskazanej lokalizacji. Dziękuję.  

Radny   Krzysztof   Skrzydłowski  –  czyli  panie Burmistrzu reasumując, nie wiem czy dobrze  
zrozumiałem, istnieje również taka możliwość, że nowe przedszkole niepubliczne 
nie powstanie?    

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – nie wykluczamy tego.  
Radny  Krzysztof  Skrzydłowski – czyli istnieje taka możliwość…, dobrze, to w takim układzie  

na razie dziękuję.   
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tej  

sprawie?..., nie ma. W takim razie ja stawiam wniosek o nieodczytywania 
projektów uchwał, jeżeli chodzi o punkt numer czternaście i piętnaście. Czyli 
sprawa zmian budżetu miasta i gminy i podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej, bo te państwo materiały otrzymaliście, 
natomiast autopoprawkę odnoście punktu czternastego odczytała pani Skarbnik. 
Kto z państwa jest za tym aby nie odczytywać tych dwóch projektów uchwał, 
proszę o podniesienie ręki,   
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- wniosek został przyjęty - . 
 
A w tej chwili przystępujemy do głosowania – podjęcie uchwały w sprawie zmian 
budżetu miasta i gminy na 2018 rok wraz z autopoprawką. Kto z państwa 
radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr XLVII . 369 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2018 rok. 
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Przechodzimy do punktu numer piętnaście – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice na lata 2017-
2022. 

 
Od. pkt 15 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – i pan Burmistrz Szczęśniak, proszę uprzejmie.  
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – szanowni państwo, konsekwencją zmian, dokonanych przed  

chwilą w budżecie jest również aktualizacja parametrów przyjętych w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej. I poprosiłbym panią Skarbnik o 
przestawienie tych zmian. Dziękuję.  

Przewodnicząca   Rady  Miejskiej   Beata  Bejda  –  pani  Skarbnik,  oddaję  pani  głos,  proszę  
bardzo. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Harań-Klimek – dziękuję. Wysoka Radio, pani Przewodnicząca,  
przedstawię autopoprawkę do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 
projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy na lata 2017-2022. W załączniku nr 1 do uchwały 
wprowadza się następujące zmiany dotyczące roku 2018: 
 Kolumna   2        przyjmuje wartość - 110.595.183,76, 
 Kolumna   2.1     przyjmuje wartość -   82.731.161,88, 
 Kolumna   2.2     przyjmuje wartość -   27.864.021,88, 
 Kolumna   3        przyjmuje wartość - minus 12.854.228,00, 
 Kolumna   4        przyjmuje wartość -   14.102.228,00, 
 Kolumna   4.2    przyjmuje wartość -     5.102.228,00, 
 Kolumna   4.2.1 przyjmuje wartość -     5.102.228,00, 
 Kolumna   8.1    przyjmuje wartość -      6.678.293,88, 
 Kolumna   8.2    przyjmuje wartość -   11.780.521,88, 
 Kolumna 11.1    przyjmuje wartość -   23.738.449,00. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – bardzo dziękuję. Czy ktoś z państwa chciałby  
zabrać głos?..., nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania projektu 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Jelcz-Laskowice na lata 2017-2022 wraz z autopoprawką. Kto z państwa radnych 
jest za przyjęciem tej uchwały, proszę o podniesienie ręki,  
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr XLVII . 370 . 2018 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  
z dnia 25 maja 2018 roku 
 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
                      Jelcz-Laskowice na lata 2017-2022. 
 
Przechodzimy do punktu numer szesnaście. Jest to punkt - informacja dotycząca 
przygotowania wypoczynku letniego dzieci i młodzieży oraz obiektów 
rekreacyjno-sportowych do sezonu letniego w roku 2018. 

 
Od. pkt 16 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  czy ktoś z państwa w tym punkcie chciałby  
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zabrać głos?..., nie widzę. Przechodzimy do punktu siedemnastego – wolne 
wnioski. 

 
Od. pkt 17 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan radny Tadeusz Babski, proszę bardzo. 
Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zgodnie z planem pracy Komisji  

Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia zapraszam członków Komisji na wyjazdowe 
posiedzenie…,     

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej Beata Bejda – wolne wnioski…, wolne wnioski…, za chwilę,  
w następnym punkcie. 

Radny Tadeusz Babski – dobrze, przepraszam. 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – dziękuję. Czy ktoś z państwa w tym punkcie  

chciałby zabrać glos?..., pani radna Dekret, pan radny Skrzydłowski, proszę.  
Radna Krystyna Dekret – panie Burmistrzu, szanowna Rado, ja chciałabym się odnieść po  

prostu do artykułu Gazety Powiatowej, do subiektywnej kroniki. Proszę państwa, 
tutaj przeczytam tylko taki mały wątek „…Premier Mateusz Morawiecki 
zapowiada wprowadzenie programu mosty plus. Co to oznacza dla naszej gminy. 
A oznacza to wiele. Jeszcze nie tak dawno radna Krystyna apelowała o 
zbudowanie nowego mostu na Odrze, który ułatwi podróż do Oławy i z 
powrotem…”. Proszę państwa, ja nie składałam tylko tego jednego wniosku, nie 
apelowałam tylko o mosty. Apelował o bezpieczną drogę do szkoły, która została 
wykonana, ul. Liliowa. Były zbierane podpisy, tysiąc pięćset podpisów. Przejazd 
kolejowy, ul. Gimnazjalna – Treski. Ja te po prostu wnioski chcę przypomnieć, 
żeby po prostu taki pan radny Woźniak nie robił więcej plagiatów. On się lubi 
przypinać do czyjejś inicjatywy. Proszę państwa, następny wniosek, który 
składałam, to zaniżenie diet dla radnych i burmistrzów. Następny wniosek o 
który, który składaliśmy i składałam, gdzie zebrałam dwa tysiące czterysta 
podpisów to przychodnia, weekendowe dyżury. Tak jak państwo widzicie, po 
prostu tak jak słyszymy przepowiednia się sprawdza. Dziękuję.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  pan  radny  Skrzydłowski,  proszę bardzo…,  
proszę o spokój.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Chciałbym złożyć  
wniosek w sprawie o której już dziś rozmawialiśmy w punkcie interpelacje i 
zapytania. Więc pozwolę sobie przeczytać treść wniosku, następnie prosiłbym 
panią Przewodniczącą o poddanie tego wniosku pod głosowanie. „W celu 
zapewnienia powszechnego dostępu do usług przewozowych oraz zaspokojenia 
potrzeb mieszkańców Osiedla Europejskiego oraz mieszkańców Osiedla 
Metalowców w zakresie transportu publicznego wnosimy o podjęcie działań 
przez Burmistrza miasta i gminy Jelcz-Laskowice, które będą miały na celu 
utworzenie obustronnego przystanku autobusowego przy ul. Oławskiej 
pomiędzy Centrum Sportu a marketem Biedronka, oraz przebudowy ul. 
Oławskiej”. Myślę, że już nie będę tego uzasadniał, bo wiele w dniu dzisiejszym o 
tym powiedzieliśmy, tak więc prosiłbym tylko o poddanie pod głosowanie. 
Bardzo dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szponar, proszę bardzo. 
Z- ca  Burmistrza  Marek  Szponar  –  proszę państwa, ja nie za bardzo rozumiem jak Rada ma  

przegłosować, żeby Burmistrz rozpoczął. Ja informowałem już państwa, że 
Burmistrz dawno rozpoczął proces związany z realizacją tego tematu. Dziękuję.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski –  panie Burmistrzu, stanowisko Rady Miejskiej, które…, a ja  
czułbym się bezpieczniej jeżeli Rada Miejska przegłosowałaby takie stanowisko. 
Składam wniosek pani Burmistrzu, jestem radnym Rady Miejskiej, jesteśmy w 
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punkcie wolne wnioski, więc proszę nie ingerować w to czy wniosek będzie 
głosowany, czy nie, bo pan tu jest Burmistrzem tylko. …, tylko.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, ja bardzo państwa proszę i  
był dzisiaj apel na tej sali, i siedzimy tu, i na nas patrzy Święty Jan Paweł II, i 
bardzo proszę szanujmy się wszyscy, i może mniej tej agresji słownej a więcej 
życzliwości, może tak. 

Radny Krzysztof Skrzydłowski – myślę pani Przewodnicząca, że wniosek jest poparty  
argumentami, jesteśmy w stosownym punkcie, więc właśnie nie rozumiem 
komentarzy pana Burmistrza. Ja bardzo bym prosił o poddanie tego pod 
głosowanie.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dobrze. Dziękuję panu. Pan Burmistrz Piórko. 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, ja bym chciał  

państwu przypomnieć, że ul. Oławska póki co jest ulicą powiatową. Jakie są 
układy pomiędzy Starostą a Burmistrzem nie wchodzę, natomiast jak już 
powiedział  Burmistrz Szponar ja również prowadzę rozmowy z Kierownikiem 
Powiatowego Zarządu Drogowego, żeby podpisać porozumienie. Bo nic 
Burmistrz, czy państwo przegłosujecie wniosek, czy nie, to nie ma żadnego 
znaczenia, bo realizacja wniosków, wystarczy napisać pismo do Starosty i 
wniosek został zrealizowany. Czy chodzi o to, żeby taki…, i tak postępować?, nie. 
Natomiast pewne rzeczy wymagają prowadzenia spraw trochę mniej publicznie a 
bardziej dyskretnie, czym mniej rozgłosu przynoszą większe efekty niż, a my 
sobie coś tam uchwalimy. Ja mam nadzieję, że takie porozumienie, co prawda od 
poniedziałku przez dwa tygodnie nie ma pana Kierownika Powiatowego Zarządu 
Drogowego, bo jest na urlopie, ale po urlopie mam nadzieję, że na kolejnej sesji 
bym państwa poinformował, może już jest projekt porozumienia, a może 
podpisane porozumienie na koncepcję przebudowy ul. Oławskiej w całości. Bo 
jeszcze raz powtórzę państwu, że nie ma takiej możliwości, i to jest na tysiąc 
procent, żeby na ul. Oławskiej robić tu przystanek, tam przejście, pojedynczo. Nie, 
na to Kierownik Powiatowego Zarządu Drogowego się nie zgadza. Bo wiemy jak 
wygląda ul. Oławska i to wymaga kompleksowej, kompleksowego opracowania. 
Nie mówię, że to w ciągu jednego roku, oby się udało zrobić koncepcję, zrobić 
projekt i w ciągu jednego roku przebudować, myślę, że w wspólnie, bo tak już  
tradycja nakazu…, pewnie taka tradycja już się utworzyła, to byłby wieki sukces, 
ale koncepcja musi obejmować całość i projekt po zatwierdzeniu koncepcji, i 
projekt w całości, natomiast realizacja w zależności od środków finansowych. I 
tak jak powiedziałem, jest, wszystko jest na dobrej drodze, żeby nie zepsuć 
takimi, no, kampanię co prawda, nie ma ogłoszonego terminu wyborów a 
wszyscy już prowadzą kampanię wyborczą. A może nie będzie wyborów i nie ma 
co (…) kampanii. Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  proszę państwa, pan radny złożył wniosek,  
dziękuję bardzo…, panie mecenasie…,  

Radny    Krzysztof    Skrzydłowski  –  …,  chciałbym  się  tylko  odnieść  do  tego,  co  Burmistrz  
powiedział, jeżeli mogę…,  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, ale pan złożył wniosek…, 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – …, zgodnie ze Statutem…, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, dobrze, proszę bardzo, proszę się odnieść. 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – bardzo dziękuję. Panie Burmistrzu Piórko, to co pan mówi o  

tym, że nie może być tylko przystanek a później coś tam, stąd też w moim 
wniosku ściśle określone jest „kompleksowo”, tak, czyli tu widzę zgadzamy się 
bez dwóch zdań. Jeżeli chodzi o to o czym pan mówił, o kampanii wyborczej, to 
wydaje mi się, że ma pan do…, kieruje pan te słowa do swojego kolegi radnego 
Woźniaka, który gdzieś tam pobiegł do gazety i zrobił rozgłos tego…,    
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dobrze. Proszę państwa, bardzo uprzejmie  
proszę…, proszę państwa…,  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – …, pani Przewodnicząca, ale ja mogę skończyć? 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, ja bardzo uprzejmie proszę o  

zachowanie powagi. Pana radnego proszę o zajęcie miejsca i zwracam się do 
pana mecenasa w sprawie wniosku pana radnego Skrzydłowskiego, czy my w 
ogóle taki wniosek możemy głosować, skoro dotyczy on w zasadzie drogi 
powiatowej i nie należy do zadań własnych gminy. Prosiłabym o ustosunkowanie 
się do tego.  

Radca Prawny Sławomir Boruch-Gruszecki – z tego co zrozumiałem to jest wniosek mający  
charakter wytycznych dla pana Burmistrza, bo to dotyczy, że stanowisko Rady 
zobowiązuje pana Burmistrza nie do wybudowania przystanku tylko do podjęcia 
działań…, no ale w związku z tym może być tego rodzaju, wniosek może być 
głosowany.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – tego rodzaju wniosek może być głosowany.  
Takie jest stwierdzenie pana mecenasa Borucha. Ja za chwilę ten wniosek 
poddam pod głosowanie. Proszę państwa, siedemnastu radnych jest na sali…, 
proszę państwa, chciałabym ten wniosek przegłosować…, zgłasza się jeszcze pan 
Przewodniczący Woźniak, oddaję panu głos.   

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca.  
Wysoka Rado, panie Burmistrzu, mam takie pytanie natury prawnej, ponieważ to 
co pan Burmistrz wcześniej stwierdził, że tak naprawdę działania dotyczące 
realizacji zmiany koncepcji tego odcinka ulicy powiatowej, ul. Oławskiej zostały 
podjęte. Także, jeżeli coś zostało podjęte dużo wcześniej, to jaki jest sens prawny 
podejmowania uchwały Rady Miejskiej…,    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, nie uchwały, wniosek. 
V- ce  Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – to jest w formie, głosowanie jest  

tylko bez projektu, uchwała to jest uchwała.  To jest stanowisko, no to…,    
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, proszę państwa, proszę o spokój…, 
V- ce   Przewodniczący   Rady   Miejskiej   Krzysztof    Woźniak   -   no   tak,   uchwalamy,   no  

uchwalamy stanowisko, uchwalamy stanowisko ale nie w formie uchwały…, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, proszę o spokój…, 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – …, dlatego szanowni państwo ja  

się pytam, ja się pytam, czy jeżeli coś jest w realizacji, to w jaki sposób my 
będziemy Burmistrzowi wskazywać co ma robić, skoro Burmistrz już to robi, jest 
w trakcie. …, ja się pytam pana mecenasa, czy to jest uzasadnione z punktu 
widzenia prawnego, jeżeli coś jest w realizacji, to czy wniosek…, bo ja uważam 
ten wniosek za czysty populizm, szanowni państwo. Ten temat był szeroko 
omawiany na sesji, pan radny nagle wychodzi z tematem i mówi, proszę o to, i o 
to. Jeżeli coś jest w realizacji, to po co prosimy, jeżeli to jest w realizacji.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, proszę państwa…, 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – …, no szanowni państwo, dla  

mnie to jest czysty populizm…,   
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, proszę państwa…, 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – …, jak można inaczej to nazwać.  

No jest to realizacja. Ja bardzo proszę pana Burmistrza o odpowiedź, czy w tym 
momencie z mocy prawa powinniśmy nie poddawać w ogóle to pod głosowanie, 
bo jeżeli coś jest w realizacji, to jeżeli jest w realizacji to dlaczego mamy nad tym 
głosować? Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, bardzo uprzejmie proszę…,  
pan radny Woźniak poprosił pana mecenasa, ja ponawiam, gdyby pan mecenas 
się mógł odnieść. Pan mecenas w swojej poprzedniej wypowiedzi stwierdził, że 
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wniosek powinien być głosowany, bo ma charakter wytycznych dla Burmistrza. 
Pan radny Woźniak podniósł temat, że jest to przez Burmistrza już realizowane 
więc po co w takim razie ten wniosek głosować. Panie mecenasie, proszę 
uprzejmie o wykładnię prawną.    

Radca Prawny Sławomir Boruch-Gruszecki – proszę państwa, mówimy o dwóch różnych  
rzeczach. Z tego co było, wypowiedź pana radnego Skrzydłowskiego ja 
zrozumiałem, że pan Skrzydłowski wnosi o zajęcie stanowiska przez Radę, nie o 
podjęcie uchwały, tylko o zajęcie stanowiska. Jeżeli Rada tego rodzaju stanowisko 
zechce zająć to państwo jako radni macie możliwość merytorycznego wyboru, 
możecie być państwo przeciwko temu wnioskowi albo za wnioskiem. Bo to już 
jest ocena merytoryczna. Natomiast jeżeli pan Burmistrz zostanie zobowiązany i 
udzieli odpowiedzi, tak jak mówił pan wiceburmistrz Piórko, nawet, żeby udzielił 
odpowiedzi takiej, że już wcześniej podjąłem działanie takie, takie, takie. 
Skutkiem tych działań jest takich a takich, to pan Burmistrz musi po prostu 
udzielić i powiedzieć, jakie zajął, jakie podjął działania. Rozróżniamy, 
rozróżniamy dwie kwestie. Nie może pan Burmistrz wziąć i postawić…,    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, proszę państwa, ale proszę o spokój…, 
Radca Prawny Sławomir Boruch-Gruszecki – …, nie może postawić przystanku na drodze  

powiatowej bez właściwych uzgodnień, prawda?, bo to są dwie różne rzeczy. I 
rozmawiamy tu po prostu, czy tego rodzaju kwestia jest dopuszczalna. Tak, ona 
jest dopuszczalna. Rada może po prostu taki wniosek głosować. Natomiast czy 
państwo taki wniosek uznajecie za zasadny, czy niezasadny, to jest kwestia oceny 
merytorycznej każdego z radnych. I tutaj wątpliwości…,   

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda  –  …,   do   mikrofonu  panie  mecenasie,  do  
mikrofonu…,  

Radca  Prawny Sławomir Boruch-Gruszecki – …, i tutaj wątpliwości pana radnego są w pełni  
uzasadnione.  

Przewodnicząca    Rady   Miejskiej   Beata   Bejda   –   dobrze.   Proszę   państwa,   pan   radny  
Markowski, proszę uprzejmie. 

Radny Karol Markowski – dziękuję pani Przewodnicząca. Szanowna Rado, ja tylko tak gwoli  
przypomnienia, chciałbym poinformować pana radnego Skrzydłowskiego, że 
Komisja Samorządu i Prawa taki wniosek wystosowała już przy projekcie 
budżetu, do Starostwa Powiatowego. I Starostwo Powiatowe odpowiedziało, że 
nie przewiduje gdyż nie ma środków finansowych na ten cel. I taka odpowiedź do 
Komisji Samorządu i Prawa wpłynęła. Także tutaj ja uważam ten wniosek jako 
bezcelowy, bo mamy klarowną odpowiedź ze Starostwa, że, no nie przewidują 
takich w swoim budżecie tego typu inwestycji. Więc nad czym my tu głosujemy? 
Także uważam wniosek za bezzasadny. Dziękuję.    

Przewodnicząca    Rady    Miejskiej    Beata    Bejda   –    proszę    państwa,    każdy   może   się  
wypowiedzieć. W kolejności, radny Skrzydłowski i radny Woźniak, proszę 
bardzo.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Panie radny  
Markowski, to, że Komisja Samorządu i Prawa złożyła taki wniosek, niestety w 
niej nie jestem, nie wiem tego, tutaj składamy stanowisko jako cała Rada Miejska 
a nie jako Komisja Samorządu i Prawa, to po pierwsze. Po drugie, takie wnioski 
również na komisji składałem Burmistrzowi, niestety no do dzisiaj efektów nie 
widać. Czy były podjęte działania, czy nie były, nie wiem, nie powiedziałem 
sprawdzam, tak, więc, więc chodzi o efekty. Więc panie radny, to, że ktoś tam 
odpisał, że kiedyś nie było środków, nie możemy składać broni, tak, walczymy 
dalej jako cała Rada Miejska, walczymy o to, o dobro i bezpieczeństwo naszych 
mieszkańców. Więc myślę, że warto, a nie jedna odpowiedź jest Starostwa pół 
roku temu, że niestety nic się nie da zrobić i dajemy sobie spokój. Walczmy dalej i 
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mam nadzieję, że podejmiemy wspólne stanowisko, powiemy jednym głosem. 
Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – pan radny Woźniak w kolej…, przepraszam,  
przepraszam panie Przewodniczący, pan Burmistrz Piórko. 

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo…, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – …, proszę państwa, proszę o spokój…, 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko - …, ja jeszcze raz powtórzę, im mniej szumu tym większe  

efekty. Natomiast, no można, możecie państwo nawet uchwałę podjąć. Jeżeli 
Starosta, który jest właścicielem czy sprawuje zarząd w imieniu Skarbu Państwa 
na drodze powiatowej nie podejmie działań, to Burmistrz nic nie może. Taka jest 
wykładnia prawa, i tak to wygląda. Wiele inwestycji zrobiliśmy wspólnie, ba 
zrobiliśmy wspólnie…, jeszcze mamy rondo budować w Miłoszycach gdzie już 
jest, są środki zapewnione ze Starostwa, środki zapewnione z budżetu gminy, 
wyłoniony wykonawca, lada moment powinno się budować. I też nie było 
mediów, nie było wniosków i tak dalej, a droga do Grędziny jest w nowej 
nawierzchni, droga przez Miłoszyce jest w nowej nawierzchni, rondo wcześniej 
zrobione w Laskowicach, będzie kolejne w Miłoszycach, bez, że tak powiem, a to 
ja zgłosiłem, a to ja zgłosiłem, to moja zasługa. I mój apel do państwa, im mniej 
będziemy na ten temat tu krzyczeć i się podszywać, i starać się być ojcem 
sukcesu, tym więcej zrobimy. Bo dla mnie jest istotne to, że jeżeli Kierownik 
Powiatowego Zarządu…, panie Stachnio, a pan nie słucha i pan nie będzie 
wiedział, co ja mówię, i pan znowu będzie pytał. I im…, jeżeli pan Kierownik 
Powiatowego Zarządu Drogowego w uzgodnieniu oczywiście bez rozgłosu, z 
panem Starostą, przygotują projekt porozumienia tak jak to czynili kilka już 
wcześniejszych inwestycji, to takie porozumienie na pewno zostanie podpisane. 
Ba, będziemy musieli wystąpić do rady gminy z projektem zmian w budżecie, 
żeby przeznaczyć takie środki na pomoc dla powiatu. Bo tego porozumienia bez 
uchwały rady gminy nie podpiszemy. I tylko tyle. I tak jak powiedziałem, proszę 
państwa o rozwagę. Im mniej zadymy, w cudzysłowie, tym więcej efektów. 
Dziękuję.      

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  – proszę państwa…, proszę państwa, zgłaszał 
się pan radny Hełka, tak!, dobrze widziałam.  

Radny Jacek Hełka – to znaczy, proszę państwa, no to jest, nie wiem logicznie sprzeczne to  
wszystko co tutaj w tej chwili się dzieje, bo Starosta już wie, że takie wnioski 
wpłynęły i państwo też żeście je składali do Starosty z tego co wiem, to już nawet 
żeście wspominali na ten temat. Burmistrz mówi, że rozmowy rozpoczął, a my 
jeszcze będziemy teraz stanowisko przyjmować, żeby Burmistrz rozpoczął. No to, 
no to jest logicznie sprzeczne. …, nie, my się nie boimy, tylko wie pan …, tylko wie 
pan, ja nie chcę żeby wyszło coś takiego, że będziemy na mównicy mówić, że 
czarne jest czarne, białe jest białe albo odwrotnie. Dziękuję.   

Przewodnicząca  Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, będziemy głosować wniosek  
pana radnego Skrzydłowskiego. Pan Przewodniczący Woźniak po raz drugi chce 
zabrać głos, proszę bardzo.   

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję. Pani Przewodnicząca,  
ale zanim zabiorę głos, to bardzo bym poprosił pana wnioskodawcę o odczytanie 
jeszcze raz tego wnioski, ponieważ chciałbym go w pełni jeszcze raz, w pełnym 
brzmieniu usłyszeć i odnieść się po krótce. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, ja mam taką prośbę. Już  
jesteśmy wszyscy zmęczeni, to jest przedostatni punkt z tych punktów 
merytorycznych. Proszę państwa jeszcze o chwilę cierpliwości…, nas jest w tej 
chwili na sali dziewiętnastu radnych. Pan Przewodniczący Woźniak poprosił, 
żeby pan Skrzydłowski jeszcze raz odczytał ten wniosek. Ja uważam, że chyba 
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wszyscy dobrze słyszeli i już chyba nie ma sensu tego odczytywać. Proszę 
państwa, to co mówił pan mecenas, każdy słyszał. Wniosek ma być poddany pod 
głosowanie. Słyszeliście państwo argumenty Burmistrza, słyszeliście argumenty 
pana Przewodniczącego Woźniaka, słyszeliście argumenty pana radnego 
Markowskiego i proszę państwa, każdy zważy w swojej mądrości jak ma 
głosować za tym wnioskiem. Również słyszeliście argumenty pana radnego 
Hełki. Poddaję pod głosowanie wniosek pana radnego Skrzydłowskiego. Kto z 
państwa radnych jest za tym wnioskiem, proszę o podniesienie ręki,  
 
za – 4 
przeciw – 9 
wstrzymało się – 2 
- wniosek został odrzucony -. 

 
(w głosowaniu nie brali udziału: radna Aleksandra Czernik i radna Teresa Kotowicz, które 
opuściła obrad Sesji przed ich zakończeniem oraz radny Jacek Hełka, radny Tadeusz Dzwonek i 
radny Leszek Srokowski pomimo obecności na sali obrad) 
 

Proszę państwa, przechodzimy do punktu…, jesteśmy w punkcie, ale chciałabym 
już przejść do następnego…, proszę bardzo. 

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca.  
Szanowni państwo, chciałem się odnieść, ponieważ nie dano mi wysłuchać tego 
wniosku ponownie, nie wiem dlaczego, natomiast chciałem poruszyć jedną rzecz. 
Szanowny panie radny, jeżeli pan chce przyśpieszyć temat, który już jest 
realizowany przez pana Burmistrza, to proszę wnioskować, to proszę 
wnioskować do właściciela drogi, bo to jest właśnie kwestia tego, że zgody ani 
Komisja Samorządu i Prawa nie otrzymała na wnioski, pan też podobno się 
podejmował kwestii i nie otrzymał pan, i nic nie zrealizował, dlatego to co pan 
Burmistrz powiedział, dajmy szansę uzyskania porozumienia. …, a jeżeli pan …, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda - …, proszę panów o spokój…, 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – …, ja powiem panu tak,  

zobaczymy co będzie na Radzie Powiatu, ja od razu tutaj informuję państwa, że 
na najbliższej sesji Rady Powiatu, wybieram się na najbliższą sesję Rady Powiatu 
i tą kwestie będę poruszał. Także, dziękuję.        

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję. Proszę państwa, chciałabym przejść  
do następnego punktu. Punkt numer osiemnaście…, proszę o spokój, jeszcze 
chwila cierpliwości…, komunikaty organów gminy…, proszę panów, chcecie sobie 
porozmawiać…, proszę panów…, . 

 
Od. pkt 18 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  pan radny Babski z komunikatem organów  

gminy, proszę uprzejmie.   
Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, w komunikatach informuję, że  

12 czerwca odbędzie się wyjazdowe posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, 
Sportu i Zdrowia. Spotykamy się o godzinie 16.00 na basenie. Jest to temat 
wynikający z planu pracy Komisji – zapoznanie się z funkcjonowaniem Pływalni 
Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. A do pana Burmistrza zwrócę się z odpowiednim 
pismem o wyrażenie zgody. …, o umożliwieni…, przepraszam, dzisiaj jesteśmy w 
punkcie komunikaty, a nie składanie wniosków do planu pracy Komisji. Taki 
temat realizowaliśmy w styczniu. Pani jest członkiem Komisji, głosowała, nie 
było innego wniosku. Dziękuję, do widzenia.  



45 

 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękujemy.  Pani  radna Kamińska, proszę  
uprzejmie oddaję pani głos. …., proszę panów, proszę o spokój. 

Radna Joanna Kamińska – informuję państwa, że Komisja Rewizyjna odbędzie się 08 czerwca  
o godzinie 17.00.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – w Urzędzie Miasta i Gminy. 
Radna Joanna Kamińska – w Urzędzie, tak. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś z państwa  

chciałby jakiś komunikat?..., nie ma.   
 
Od. pkt 19 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – zamykam obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej w  

Jelczu-Laskowicach. Życzę państwu udanego popołudnia, miłego weekendu, 
przyjemnego spędzenia czasu i wszystkiego dobrego.   

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej, po wyczerpaniu porządku obrad o godzinie 1530 

zamknęła obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu–Laskowicach. 

 

 

Protokołowała: 
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